
Maj 2007, letnik 9, {tevilka 5Maj 2007, letnik 9, {tevilka 5

Maj, mesec drMaj, mesec dru`ine in ljubezniu`ine in ljubezni

maj 2007  21/5/07  12:12  Page 1



Rok za oddajo prispevkov za naslednjo {tevilko
Rokovnja~a, ki izide 29. junija, je 14. junij
2007. Svoje prispevke lahko po{ljete po
elektronski po{ti na naslov rokovnjac@lukovica.si
ali katarina@innini.si ali po po{ti  oz. jih oddaje v
nabiralnik uredni{tva.

uvodnik
2 Rokovnja~

glasilo ob~ine Lukovica
maj 2007

V imenu ljubezni …

… vas v mesecu maju
prijazno pozdravljam.
Prvi~ vas takole v
uvodniku s svojo mislijo
nagovarjam in {e preden
nadaljujem, se `elim iz
srca zahvaliti dosedanji
urednici Majdi Vesel, ki
mi je prijazno pomagala

pri prevzemu nalog odgovorne urednice. Majda,
hvala lepa in sr~no upam, da se nam bo{ s svojo
pisano besedo {e velikokrat pridru`ila pri
ustvarjanju glasila. Kajti mnogo ljudi mi je
zaupalo, s kak{nim veseljem so v vsaki {tevilki
Rokovnja~a naprej prebrali tvoj uvodnik. To
navdu{enje je spodbudilo tudi mene, da sem
prebrala vse tvoje uvodnike, ki si jih napisala v
~asu, ko si bila urednica. Prevzeli so tudi mene. 
V naprej hvala lepa tudi vsem dopisnikom, ki
pridno bele`ite utrinke iz dogajanja v ob~ini
Lukovica. @elim si, da bi skupaj gradili glasilo
tudi v prihodnosti. Seveda, lepo vabljeni tudi
tisti, ki do sedaj {e niste pisali. Vabim vas, da
postanete del velike dru`ine, ki soustvarja to
na{e glasilo. 
Hvala tudi vsem dekletom v ob~inskih upravi, ki
so mi bile z veseljem na voljo za vsa moja
vpra{anja.
Pa ~e se povrnem na svojo uvodno misel, maj,
mesec ljubezni in pa tudi mesec dru`ine.
Dru`ina je zagotovo najve~ja vrednota, kar jih
premore ta svet. Dru`ina je tista, ki ti v dobrem
in slabem brezpogojno stoji ob strani, ti daje
mo~ in energijo, da vztraja{. Morda je mesec
dru`ine idealna prilo`nost, da se vsak izmed nas
ozre okoli sebe in se zamisli, kdaj smo zadnji~
objeli svojega najbli`jega. Otroci, na{e najve~je
bogastvo, veselje in sre~a, morda jim kdaj
zaradi preobremenjenosti in ~asovne stiske ne
namenimo toliko ~asa, kot si ga `elijo. Le kaj  je
pomembnej{e od njih …? 
@elim vam, naj bo v va{ih srcih vsak dan maj,
poln ljubezni in dru`inske sre~e. 

✍ Urednica

SSppoo{{ttoovvaannii,,  
pprreeddssttaavvlljjaammoo  ssee  vvaamm  kkoott  nnoovvoo--
iimmeennoovvaannii  uurreeddnnii{{kkii  ooddbboorr  RRookkoovv--
nnjjaa~~aa..  SSkkuuppaajj  zz  vvsseemmii  nneeppoo--
ggrree{{lljjiivviimmii  ddooppiissnniikkii  ssee  bboommoo  ttrruuddiillii,,
ddaa  bboossttee  nnaa{{ee  oobb~~iinnsskkoo  ggllaassiilloo  zz
vveesseelljjeemm  pprreebbiirraallii..  TTuukkaajj  ssmmoo  pprreedd
vvaammii,,  vv  bbeesseeddii  iinn  sslliikkii  ……

KKaattaarriinnaa  KKaarrlloovv{{eekk, 
odgovorna urednica
Od leta 1975, ko sem prijokala na ta
svet, z dru`ino `ivim v Dom`alah. Po
zaklju~enem {tudiju na poslovni {oli
Gea College v Ljubljani sem se
odlo~ila za samostojno poslovno pot
ter ustanovila agencijo za odnose z
javnostmi. @an in Filip sta moja dva korenjaka, ki obiskujeta 4. in 1. razred devetletke. Skupaj se predajamo
{portu in aktivnostim v naravi. Zelo radi tudi pogledamo kak{en dober film, nori smo na sladkarije in u`ivamo v
dinami~nem na~inu `ivljenja. 
Pisana beseda in zanimanje za lokalno skupnost me `e od nekdaj zelo zanimata in privla~ita. Svoje prve
prispevke iz `ivljenja Dom`al~ank in Dom`al~anov sem pisala `e kot srednje{olka, zanimala so me vsa
podro~ja `ivljenja.
Kot odgovorna urednica glasila Rokovnja~ si `elim, da bi ob~anke in ob~ani ob~ine Lukovica tudi v naprej
s takim veseljem prebirali glasilo, da bi glasilu uspelo zajeti vse pomembnej{e dogodke v ob~ini, skratka,
da bi bilo zanimivo, berljivo in prijetno, kot je bil do sedaj.
Vesela sem, da lahko skupaj z vami soustvarjam glasilo Rokovnja~. Verjamem, da bom v tem ~asu spoznala
veliko prijetnih ljudi, tak{nih, ki jih nikoli ne pozabi{.

Pozdravljene, spo{tovane bralke in bralci ob~inskega glasila Rokovnja~. 
@e dolga ~asa sodelujem pri soustvarjanju na{ega ob~inskega glasila, `e dolgo tudi na tak na~in
spoznavam to na{o malo, a na {iroko zaokro`eno ob~ino Lukovica. Marsikateri va{ dom sem obiskala,
bila povsod lepo sprejeta, v~asih sem kak{no ime ali droben podatek nenamerno spremenila, pa tisti
strpni, mi niste  zamerili, ker znate razumeti. 
Sprejela sem povabilo kot ~lanica uredni{kega odbora glasila in s tem sprejela tudi odgovornost pri
oblikovanju glasila. Zavedam se, da nikoli ne bodo zadovoljni vsi, toda verjamem, da se bomo vsi ~lani
z urednico trudili, da bi bil v{e~ni predvsem vam, ki glasilo vsak mesec prejemate in ga marsikateri
te`ko ~akate. Pa vseeno, ~e ne bo kaj prav po va{em okusu, potrpite malo z nami, saj je tudi v najve~jih
slovenskih ~asopisih polno takega, kar nam vsem skupaj ni v{e~, pa ga vseeno beremo.
Na snidenje, se kmalu vidimo. Zdaj pri vas, pa pri vas …

✍ Milena Brada~   
• • • • • • • • • • • • 

Naj se za Vas, drage bralke in bralci, predstavim {e najmlaj{i v uredni{kem odboru, {tudent
gradbeni{tva, Rok Avbelj iz Spodnjih Prapre~. 
Na povabilo za sodelovanje pri glasilu Rokovnja~ sem se z veseljem odzval in v tem za~util izziv, ki ga
sprva niti nisem na~rtoval. Res, da ne {tudiram sloven{~ine oz. ~esa, kar je v zvezi s pisanjem besedil,
vendar sem prista{ zanimivih ~lankov, ki so obogateni s primernimi pridevniki in potrebnimi zaznamki,
da se neko zgodbo bere, zato sem pristopil k projektu glasila Rokovnja~, ker menim, da manjka ’besedil
z du{o’. Upam, da bomo imeli novinarji potrebno svobodo in na{i ~lanki ne bodo cenzurirani in nasilno
objektivizirani. Sam mirne du{e zatrjujem, da se bom vsakemu poizkusu zavrnitve dolo~enih ~lankov
uprl. Ker sem najmlaj{i v rokovnja{kem timu, mi je kar polo`eno v naro~je ukvarjanje z mladimi in
pisanje o nas. Sem velik ljubitelj vseh {portnih disciplin (tudi bovlinga ali karlinga). Zanima me {e
ogromno podro~ij, kot so okolje, gospodarstvo, kultura, problematika mladostnikov in {tudentov,
zaposlovanje, prihodnost ob~ine oz. Slovenije, za maturo sem si izbral predmet filozofija, ki mi je
raz{iril obzorja celo tja do transcendentalnosti (kje je `e to?).
Skratka, kli{ejski nisem, zato upam, da Vas moji ~lanki ne bodo razo~arali, ~e pa `e, pa potrpite ta {tiri
leta, no ja, se mal’ hecam. Vsaka dobro ali manj dobro namerna kritika je dobrodo{la, ~e je le
utemeljena. 
Mladi in {portniki, o nas se bo {e pisalo! (Upam, da tudi bralo.)

✍ Rok Avbelj
• • • • • • • • • • • • 

Spo{tovani, nekateri me `e poznate, saj sem pred {tirimi leti `e delal kot ~lan uredni{kega odbora
Rokovnja~a. Rad imam ljudi in rad pomagam v trenutkih, ko se le-ti ne znajdejo ali potrebujejo pomo~.
Praviloma se odzovem na vsako va{e povabilo in rad napi{em kak{no vrstico o dogodku, ki ga
pripravljate. Lahko vam svetujem pri pripravi reklamnega oglasa v Rokovnja~u. Lepo pozdravljam vse
ob~ane. 

✍ Danilo Kastelic

Uredni{ki odbor (z leve proti desni): Danilo Kastelic, Katarina
Karlov{ek, Milena Brada~ in Rok Avbelj
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zahvala, povabila
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KKGGZZSS  --  ZZaavvoodd  LLjjuubblljjaannaa
KKmmeettiijjsskkaa  ssvveettoovvaallnnaa  sslluu`̀bbaa
Lukovica, Stari trg 19
e-po{ta: kss.lukovica@lj.kgzs.si
tteell..::    0011//7722--3355--111166

• ZZAAHHTTEEVVKKII  SSUUBBVVEENNCCIIJJ  VV  JJUUNNIIJJUU::
Od 1. do 30. junija boste za leto 2007 lahko vlagali {e:
- “Zahtevek za dodatno pla~ilo za ekstenzivno rejo

`enskih govedi” za krave dojilje, ki so telile od 11. 12.
2006 do 31. 5. 2007,

- “Zahtevek za posebno premijo za bike in vole”, za
`ivali, ki so bile zaklane od 1. 1. do 31. 5. 2007.

Letos je oobbvveezzeenn  eelleekkttrroonnsskkii  vvnnooss tudi teh dveh
zahtevkov!!!
V KSS v Lukovici bo mo`en vnos zahtevkov od 4. do 22.6.,
v ~asu moje odsotnosti pa na drugih KSS (Morav~e,
Jar{e). Za vnos zahtevkov se lahko naro~ite samo v ~asu
uradnih ur. Pri vlaganju zahtevkov boste imeli naro~eni
prednost pred nenaro~enimi! S seboj imejte
identifikacijsko {tevilko `ivali, ki izpolnjuje pogoje za
premije, ter dokazila, ~e boste uveljavljali vi{jo silo. ^e bo
vlagal zahtevek drug ~lan gospodinjstva, mora imeti s
seboj podpisano nnaavvaaddnnoo  ppoooobbllaassttiilloo  nnoossiillccaa kmetije v
dveh originalno podpisanih izvodih!

•• PPOOGGOOJJII  ZZAA  PPRREEMMIIJJOO  ZZAA  ’’KKRRAAVVEE  DDOOJJIILLJJEE’’::
- pravilne ozna~itve in registracije `ivali ter vodenje

registra govedi na gospodarstvu,
- mesne pasme ali kri`anci z mesno pasmo (za vzrejo

telet za prirejo mesa),
- najmanj 2-mese~na reja krave s teletom,
- obremenitev (govedo in drobnica) mora biti manj{a od

1,8 GV@/ha krmnih povr{in (administrativna kontrola
na 5 naklju~nih datumov v letu),

- med krmnimi povr{inami mora biti najmanj 50% trajnih
travnikov.
Z ustreznimi dokazili lahko uveljavljate tudi premijo za
krave v primeru pogina (pred iztekom 2 mesecev) ali
mrtvorojenega teleta po 6 mesecih brejosti.

•• PPOOGGOOJJII  ZZAA  PPOOSSEEBBNNOO  PPRREEMMIIJJOO  ZZAA  BBIIKKEE::
- pravilne ozna~itve in registracije `ivali ter vodenje

registra govedi na gospodarstvu,
- obvezna reja (2 meseca za bike oz. 4 mesece za vole)

pred zakolom,
- zaklana `ival mora tehtati najmanj 185 kg hladne

klavne mase oz. 188,8 kg tople klavne mase oz. ve~ja
od 340 kg `ive mase,

- voli morajo biti stari najmanj 9 mesecev ob izvozu.
V primeru odpreme `ivali v drugo dr`avo ~lanico EU se
vlo`i zahtevek za posebno premijo skupaj z originalnim
potnim listom preden `ival zapusti ozemlje RS.

•• UURRAADDNNEE  UURREE  VV  JJUUNNIIJJUU::
bodo kot v ~asu vlaganja subvencij vvssaakk  ddaann  oodd  77..  ddoo  88..
uurree  tteerr  oobb  ssrreeddaahh  oodd  1144..  ddoo  1155..  uurree. Morebitno odsotnost
boste izvedeli preko telefonskega odzivnika ali na oglasni
deski KSS.

✍ Pavla Pirnat
kmetijska svetovalka

ZAHVALA
dosedanji odgovorni urednici ob~inskega glasila Rokovnja~ gospe Majdi
Vesel in dosedanjemu uredni{kemu odboru glasila

V svojem imenu kot tudi v imenu ob~inskih svetnikov in ob~inske uprave, mislim pa, da
lahko re~em tudi v imenu vseh bralcev Rokovnja~a, se iskreno zahvaljujem za delo, ki ste
ga vlo`ili v izhajanje na{ega glasila. Hvala vam za korektnost in {irino, ki se je kazala z
odprtostjo glasila za vse teme, ki si prisotne v na{em vsakdanjem `ivljenju na{ih ljudi in
krajev. Z gotovostjo lahko re~em, da je glasilo pod vodstvom urednice Veselove naredilo
opazen korak naprej v vseh pogledih. Vsem dosedanjim ~lanom uredni{kega odbora,
predvsem pa urednici Majdi, `elim veliko uspeha na nadaljnji  poti. Hvala vam!

✍ @upan Matej Kotnik

ZAHVALA
V mesecu aprilu 2007 je kon~al s slu`bo na{ dolgoletni voznik {oloobveznih otrok na
Podru`ni~ni {oli Blagovica g. Anton Cencelj iz Podmilja.
Ob odhodu v zaslu`eni pokoj se mu iskreno zahvaljujemo za njegov trud in vztrajnost ter
predanost svojemu poklicu. Svojo poklicno pot voznika na Podru`ni~ni {oli Blagovica je pri~el
daljnega leta 1973. Formalno je bil v tem ~asu zaposlen pri razli~nih delodajalcih ({ola,
samostojni podjetnik, ob~ina …). Na Ob~ini Lukovica je bil zaposlen vse od njenega nastanka
leta 1995. V vseh teh letih je varno, brez prometnih nesre~ in prekr{kov, vozil {tevilne otroke
Podru`ni~ne {ole Blagovica. Njegova predanost poklicu je bila kljub nizkemu osebnemu
dohodku neizmerna. U~ence voza~e, krajevne ceste in poti je spoznal do potankosti. Njegov
poklic je terjal tudi veliko prilagajanja {olskemu urniku, u~encem in vedno ve~jim zahtevam
star{ev.
[e enkrat hvala v imenu `upana in ob~inske uprave Ob~ine Lukovica ter prebivalcev {olskega
okoli{a Podru`ni~ne {ole Blagovica. @elimo vam, da bi va{a nadaljnja `ivljenjska pot tekla
zdravo, mirno in tudi ustvarjalno.

✍ @upan Matej Kotnik 
in ob~inska uprava Ob~ine Lukovica

Na podlagi 13. ~lena Odloka o priznanjih Ob~ine Lukovica in o priznanjih @upana Ob~ine Lukovica (Uradni vestnik
Ob~ine Lukovica, {t. 4/04) Odbor za ob~inska priznanja, proslave in prireditve objavlja

JAVNI RAZPIS
zzaa  zzbbiirraannjjee  pprreeddllooggoovv  zzaa  ppooddeelliitteevv  oobb~~iinnsskkiihh  pprriizznnaannjj  iinn  nnaaggrraadd  vv  lleettuu  22000077

11.. PPrriizznnaannjjaa  OObb~~iinnee  LLuukkoovviiccaa  vv  lleettuu  22000077  ssoo::
- ~astni ob~an Ob~ine Lukovica
- plaketa Ob~ine Lukovica
22.. PPrriizznnaannjjaa  OObb~~iinnee  LLuukkoovviiccaa  ssee  ppooddeelljjuujjeejjoo  zzaa  ddoossee`̀kkee, ki so prispevali k bolj{emu `ivljenju ob~anov in

imajo pomen za razvoj in ugled ob~ine na gospodarskem, kulturnem, znanstvenem, vzgojno-
izobra`evalnem, {portnem, naravovarstvenem podro~ju in na drugih podro~jih.

33.. PPrriizznnaannjjaa  ssee  llaahhkkoo  ppooddeelliijjoo  ppoossaammeezznniikkoomm, skupinam ob~anov in vsem pravnim osebam oz.
organizacijam.

44.. PPrreeddlloogg  zzaa  ppooddeelliitteevv  pprriizznnaannjj  OObb~~iinnee  LLuukkoovviiccaa lahko podajo posamezniki, politi~ne stranke, podjetja,
dru{tva ter druge organizacije in skupnosti.

55.. PPrreeddlloogg  zzaa  ppooddeelliitteevv  pprriizznnaannjjaa  mmoorraa  bbiittii  ppooddaann v pisni obliki ter mora vsebovati:
- podatke o predlagatelju
- vrsto predlaganega priznanja
- podatke o predlaganem prejemniku priznanja 
- obrazlo`itev k predlogu
- dokumente, ki potrjujejo dejstva v obrazlo`itvi
66.. RRookk  zzaa  vvlloo`̀iitteevv  pprreeddllooggoovv  jjee  2299..  66..  22000077..

Svoje predloge po{ljite na naslov Ob~ina Lukovica, Stari trg 1, 1225 Lukovica s pripisom
““JJaavvnnii  rraazzppiiss  zzaa  ppooddeelliitteevv  pprriizznnaannjj  OObb~~iinnee  LLuukkoovviiccaa..””

Predsednik Odbora za ob~inska priznanja, proslave in prireditve
Franci Bernot, l. r. 
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Maj je, maj!
V pogovorih z nekaterimi ob~ani
opazim najprej, da prebirate moje
uvodnike, da pa si `elite, da bi izvedeli
{e ve~, predvsem pa bi `eleli prebrati
v uvodniku tisto, kar vas najbolj
zanima, ali o problemu, ki se vas celo
dotika. Nekdo je celo menil, da se v
uvodnikih samo hvalim in nikoli ne
spregovorim o slabostih in
pomanjkljivostih. Res je problemov
premnogo in ker se skupaj s sodelavci
trudimo, da jih z vso resnostjo
odpravljamo, res ne gre, da bi se
hvalili s tem, potem bi bili moji
uvodniki kot trilerji. Verjemite mi, je pa
ogromno stvari, ki me zelo jezijo in se
prepo~asi odvijajo, a vendar se, in s
svojo trmo vem, da jih bomo dokon~ali
in jih napravili tako, kot smo si jih
zastavili. Veste, v~asih je treba malo

potrpeti in je nato dose`ek videti lep{i.
No, resnici na ljubo se `upani v najve~ji meri res ukvarjamo s problemi in je to
prete`ni del tega posla.
Vedno je v na{i ob~ini te`ko, toda zelo zabavno sestaviti prora~un oziroma njegov
osnutek. Vedno je  vsaj {e za tretjino ve~ potreb, kot je na voljo sredstev, moja
prijetna naloga pa je na{e `elje in na~rte oklestiti za nekaj ve~ kot 300 milijonov
tolarjev, ali 1,25 milijona evrov. Pri tem moram omeniti, da sem v pogovoru z
nekaterimi svetniki `e opazil nagib, da se odzovejo mojemu apelu, da je na{a
naloga, ne samo kako porabiti in razdeliti sredstva, ampak in predvsem tudi, kako
pridobiti sredstva. 

V teh dneh se je izbiralo ravnatelja Osnovne {ole Janka Kersnika Brdo. Ker do tega
trenutka {e ni bilo glasovanja o kandidatu, ki poteka v Svetu {ole, {e ne vemo, kdo
to bo. Gre za pomembno osebo, ki poleg tega, da skrbi za {olanje na{ih otrok, vodi
tudi trenutno drugi najve~ji kolektiv uslu`bencev v na{i ob~ini in je tudi odgovoren
za materialno stanje vrste ustanov oziroma objektov v ^rnem grabnu. @elim si, da
bi bila izbira dobra in modra. @al pa `upan kot tisti, ki se ukvarja tudi z materialnim
stanjem {ole pa tudi z drugimi vpra{anji in je najve~krat v kontaktu z ravnateljem,
pri vsej stvari nima nobene mo`nosti odlo~ati o osebi niti ne glasuje.

V teh dneh ̀ e deluje novi 200-kubi~ni vodohran v @irov{ah, velika investicija, ki nam
bo {e kako pri{la prav, {e posebej ~e se bo nadaljevala taka su{a, kot smo ji pri~a
leto{njo pomlad. Trenutno se pogovarjamo, da bi napravili slavnostno predajo
objekta v obratovanje ob dr`avnem prazniku, takrat pa bo tudi mo`nost, da bi si
lahko ogledali, od kod prite~e voda, ki jo pijemo in tako ali druga~e uporabljamo,
ter kako deluje celoten sistem javnega vodovoda v ^rnem grabnu.

Kon~uje se prva faza obnove in ureditve centra Lukovice. Ta dela je v ve~ini
financiralo podjetje SCT, in sicer iz treh naslovov: od{kodnine za obremenjevanje
ob~inskih cest, donacije za varnej{e poti v {olo in kot nadomestilo za objekte, ki so
jih postavili v na{i ob~ini. Prav bi bilo, da bi od tu nadaljevali {e sami, sploh tako,
da bi se na{el na~in, da bi obnovili tudi fasade hi{, ki obkro`ajo trg in tako dali
sredi{~u res pravi izgled. Prav tako je v na~rtu {e izgradnja dodatnih parkirnih mest,
tako da bi zadostili ve~ini potreb. Da pa smo pri{li do te re{itve, ki jo vidite, je bilo
potrebno spremeniti mnogo prvotnih `elja, predvsem v detajlih, in najti
kompromisne re{itve predvsem z vsemi sosedi, ki obkro`ajo trg. Tako da kaj dosti o
tem, kako bi lahko bilo, ne pametujem ve~, ker vem, da druga~e ne gre in ni bilo
mogo~e. Nekateri pa bi najraje vse, kar je narejeno, kar poru{ili, tako jih moti, da
se v Lukovici kaj dela. Veste, Lukovica je bila najbolj zanikrno ob~insko sredi{~e, kar
jih poznam v Sloveniji in kar se dela, se, upam, dela za dolgo ~asa. In ~e imajo `e
skoraj vse vasi javno razsvetljavo in mnogo komunalne opreme, je bilo sredi{~e
Lukovice z dvema lu~kama kaj `alostna podoba na{ega upravnega sredi{~a. ^e pa
zna {e kdo pridobiti kaka sredstva za kaj ve~, je pa dobrodo{el, zelo ga bom vesel.
Zdaj, ko bo trg {e ozelenjen, bo po~asi res za~el dobivati svojo obliko in podobo. 

Nova {ola s telovadnico v Blagovici, ki je ta trenutek najve~ja investicija v na{i
ob~ini, pridno raste in je prakti~no `e gotova do prve plo{~e. Tako nastaja dolgo

pri~akovani objekt, ki je velikega pomena za celotni vzhodni del ob~ine. Skrb
ob~anov pa je, da bo ta {ola vedno zadovoljivo polna in da bo tako slu`ila svojemu
namenu.

Na vrhu Prevoj {e vedno ni kon~ano kri`i{~e, manjka {e nekaj detajlov in pa
nadomestna protihrupna ograja. Pisno sem opozoril in prosil DRSC (Dru`bo RS za
ceste), da dokon~ajo projekt, saj smo svoj del dogovora, torej, da se za ogrado
dodatno napravi (z na{e strani) {e projekt, izpolnili. Kot veste, je ob~ina soinvestitor
tega projekta, vendar smo za do sedaj opravljeno delo ra~un zavrnili, saj je bila ena
od postavk tako nerazumno visoka, da na kaj takega enostavno ne morem pristati.
To pa pomeni, da se bomo o pla~ilu {e dogovarjali. Razumljivo je, da ob~an ne opazi
vsega. Izvedba je eno, poleg tega pa v ozadju poteka mnogo dogovarjanj,
pregovarjanj in veliko stvari si je treba enostavno od dr`ave izboriti, vse to pa
vzame veliko ~asa in energije. Vsega tega ne opazite, sam pa lahko re~em, da je
`al tako in da mi je `al, da brez tega ne gre.

Veliko se zadnje ~ase govori o ustanovitvi regij, pri ~emer nih~e {e ne ve povedati,
ne kak{ne bodo niti kak{ne naj bi bile pristojnosti regionalnih oblasti. V za~etku
maja je bila v ~astniku Delo objavljena risba nove razdelitve, v kateri je Ljubljana
ozna~ena kot samostojna enota, ob~ina Lukovica pa je skupaj z vsemi sosednjimi
ob~inami priklju~ena k zasavski regiji. V razgovorih z `upani sem zaznal, da vsi
ocenjujejo za pozitivno odlo~itev, da je Ljubljana samostojna pokrajina, medtem ko
pri odlo~itvi, v kateri pokrajini bomo, ne zaznam take jasnosti. @upani se ukvarjajo
predvsem s tem, kje bo sede` pokrajine, medtem ko o pristojnostih ni kaj veliko
govora, `al. Ve~je ob~ine, ki imajo sede` v mestih, si seveda predstavljajo, da bi naj
bil sede` tam, kje pa drugje, v manj{ih pa naj bi pa~ sprejeli, kar nam bodo dolo~ili.
Za nas bi bilo dobro, da bi bili v pokrajini, kjer bi imeli ve~je mo`nosti za razvoj in pa
ve~ mo`nosti, da nas s strani evropskih in{titucij gledajo kot pokrajino, kjer je {e
potrebno vlaganje v razvoj. ^e bi bili skupaj s prestolnico, smo seveda v pokrajini, ki
je `e zadostno razvita, in sta vsaka pomo~  in vlaganje odve~. Enostavno povedano,
bolje, da smo prvi na vasi, kot zadnji v mestu. Kot re~eno, upravna funkcija pokrajin
je pa {e tako meglena, da niti sam ne vem, kako bo to izgledalo, pa sem `e veliko
sli{al o pokrajinah tako in druga~e. Se bojim, da bomo Slovenci spet izumili nekaj
takega, da bomo to iznajdbo lahko spet ~ez nekaj let spreminjali in reformirali in jo
po nekaj ~asa morda celo zamenjali s ~im drugim nato pa ~ez leta to tudi ukinili in
si naredili prostor za nove izume. Pa imamo toliko zgodovinsko preizku{enih re{itev,
ki pa seveda za dana{nji ~as res niso primerne. In tako se nam dogaja.

Naj vas {e obvestim, da nas je bilo v na{i ob~ini dne 10. 4. 2007 prijavljenih 5398
prebivalcev. Podatek je zanimiv in ka`e na trend rasti prebivalstva. V desetih letih
nas je pribli`no za petino ve~. 
Nekoliko starej{i in tako manj to~ni podatki govore o prebivalstvu po krajih, kjer je
prvih {estnajst krajev po velikosti razvr{~enih takole:
Prevoje pri [entvidu - 714
Lukovica - 423
Kra{nja - 330
[entvid -  230
Rafol~e - 229
Gradi{~e - 211
Trnjava - 191
Spodnje Prapre~e - 152
Spodnje Loke - 122 
Imovica - 120
Trojane - 114
Spodnje Koseze - 105
Krajno Brdo - 103
^eplje - 97
Blagovica - 95
Vrba - 91
Kraj z najmanj prebivalci, torej na 66. mestu, pa je Brdo pri Lukovici z devetimi
prebivalci.

Tako na kratko torej nekaj mojih misli in kratkih orisov dogajanja. Vse, kar se
dogaja, je skoraj nemogo~e zajeti v tako kratkem ~asu na tako skopem prostoru.
Veliko sre~e in uspeha `elim tudi novemu uredni{kemu odboru in urednici, da bi bil
Rokovnja~ lepo sprejet in dobro bran, v zadovoljstvo vseh nas.
Vse lepo `elim.

✍ Matej Kotnik, `upan
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OBVESTILO
gglleeddee  iizzvvaajjaannjjaa  ddoolloo~~bb  nnoovveeggaa  ZZaakkoonnaa  oo  pprroossttoorrsskkeemm
nnaa~~rrttoovvaannjjuu  ((UUrraaddnnii  lliisstt  RRSS,,  {{tt..  3333//0077))

Dne 28. 4. 2007 je za~el veljati nov Zakon o
prostorskem na~rtovanju, ki je nadomestil dosedanji
Zakon o urejanju prostora. Slednji je leta 2003 za vse
vrste posegov v prostor in za namen pravnega
prometa nepremi~nin uvedel obvezno izdajo
lokacijske informacije kot potrdilo iz uradnih
prostorskih evidenc ob~ine. Ob~inski upravni organ
je bil dol`an vsakomur na zahtevo izdati lokacijsko
informacijo, in sicer za namen prometa z
nepremi~nino, gradnje enostavnega objekta in
projektiranja manj zahtevnih ali zahtevnih objektov.
Zakon o prostorskem na~rtovanju na tem podro~ju
vna{a nekaj novosti oziroma sprememb, ki bodo pri
vsakodnevnem poslovanju ob~ine zelo pomembne.
Z namenom, da se ob~inski organi, ki izdajajo
lokacijske informacije, razbremenijo, novi zakon
ukinja lokacijsko informacijo za namen prometa z
nepremi~ninami in jo nadome{~a s PPOOTTRRDDIILLOOMM, za
katerega ni ve~ predpisana enotna oblika, njegova
vsebina pa je vezana le na nabor podatkov, ki ga
zahteva Zakon o zemlji{ki knjigi. To potrdilo ima {e
vedno naravo potrdila iz uradne evidence in se izdaja
skladno s predpisi o upravnem postopku. Potrdilo bo
tako odslej vsebovalo podatek o namenski rabi

prostora, kot jo dolo~a ob~inski prostorski na~rt
(sedanji prostorski plan ob~ine), ter podatek o
prostorskih ukrepih, dolo~enih na podlagi predpisov
s podro~ja urejanja prostora.
Poleg ukinitve lokacijske informacije za namen
prometa z nepremi~ninami novi zakon uvaja tudi dve
novosti glede obveznosti predlo`itve lokacijske
informacije in potrdila ter glede pogojev za za~etek
gradnje enostavnih objektov po predpisih o gradnji
objektov. Kateri koli organ tako od stranke ne sme
ve~ zahtevati predlo`itve lokacijske informacije ali
potrdila, temve~ si mora potrebne podatke pridobiti
sam. Gre za ukrep programa o odpravi
administrativnih ovir, po katerem strankam svojim
vlogam ni potrebno prilagati potrdil, izpiskov in
drugih podatkov o dejstvih iz uradnih evidenc, ki jih
vodijo dr`avni organi, organi samoupravnih lokalnih
skupnosti ali nosilci javnih pooblastil, ampak si
morajo organi te podatke pridobiti sami (npr. notar
bo moral potrdilo o namenski rabi zemlji{~a pridobiti
sam).

Novost je tudi ta, da lokacijska informacija ali
potrdilo o namenski rabi zemlji{~a ni ve~ pogoj za
izvedbo enostavnih posegov v prostor (enostavni
objekti). TToo  ppaa  nniikkaakkoorr  nnee  ppoommeennii,,  ddaa  jjee  iizzvvaajjaannjjee
ttoovvrrssttnniihh  ppoosseeggoovv  vv  pprroossttoorr  ooddsslleejj  ppooppoollnnoommaa  pprroossttoo
aallii  ddaa  ssee  iinnssttiittuutt  llookkaacciijjsskkee  iinnffoorrmmaacciijjee  uukkiinnjjaa..  VVssaakk
iinnvveessttiittoorr  tteehh  ppoosseeggoovv  jjee  {{ee  vveeddnnoo  ddooll`̀aann  uuppoo{{tteevvaattii
vvssee  pprreeddppiissee,,  kkii  uurreejjaajjoo  ttoo  ppooddrroo~~jjee,,  ssee  pprraavvii

pprreeddvvsseemm  oobb~~iinnsskkee  pprroossttoorrsskkee  aakkttee  tteerr  PPrraavviillnniikk  oo
vvrrssttaahh  zzaahhtteevvnniihh,,  mmaannjj  zzaahhtteevvnniihh  iinn  eennoossttaavvnniihh
oobbjjeekkttoovv,,  oo  ppooggoojjiihh  zzaa  ggrraaddnnjjoo  eennoossttaavvnniihh  oobbjjeekkttoovv
bbrreezz  ggrraaddbbeenneeggaa  ddoovvoolljjeennjjaa  iinn  oo  vvrrssttaahh  ddeell,,  kkii  ssoo  vv
zzvveezzii  zz  oobbjjeekkttii  iinn  pprriippaaddaajjoo~~iimmii  zzeemmlljjii{{~~ii  ((UUrraaddnnii  lliisstt
RRSS,,  {{tt..  111144//0033,,  113300//0044,,  110000//0055)), ni pa si v ta namen
dol`an predhodno pridobiti lokacijske informacije
oziroma jo od njega tudi ve~ ne more zahtevati
in{pektor pri izvedbi morebitnih in{pekcijskih
postopkov. Skratka, pridobitev lokacijske informacije
za namen izvajanja enostavnih posegov v prostor je
odslej povsem fakultativna, ~eprav je tako po svojem
namenu kot naravi {e vedno najbolj{i vir podatkov za
investitorja. Pri tem pa je nadvse pomembno, da so
v skoraj{njih spremembah Zakona o graditvi
objektov predvidene tudi novosti glede pogojev za
za~etek gradnje enostavnih objektov. Gradnja le-teh
bo tako vezana na pravnomo~nost oziroma
dokon~nost dovoljenja za gradnjo enostavnega
objekta (upravna odlo~ba), napovedujejo pa se tudi
spremembe predpisanega nabora tovrstnih objektov.
Iz navedenega sledi, da je sedanja ureditev glede
gradnje enostavnih objektov oziroma posegov v
prostor, po kateri skladnost s prostorskimi akti
oziroma upo{tevanje vseh relevantnih predpisov
preveri oziroma zagotavlja investitor sam, ki si v ta
namen predhodno tudi ni dol`an pridobiti nikakr{ne
listine ali akta, zgolj za~asna oziroma prehodne
narave.

✍ Ob~inska uprava

OOBB^̂IINNSSKKII  SSVVEETT
Na podlagi 53. a ~lena Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in

izobra`evanja (Ur. list RS, {t. 16/07 - ZOFVI - UPB 5) in 16. ~lena statuta Ob~ine
Lukovica (Ur. vestnik Ob~ine Lukovica, {t. 1/01) je ob~inski svet Ob~ine Lukovica

na izredni seji, dne 10. 5. 2007, podal naslednje

MNENJE O KANDIDATIH ZA RAVNATELJA
OSNOVNE [OLE JANKA KERSNIKA BRDO

Ob~inski svet Ob~ine Lukovica kot ustanoviteljice javnega zavoda Osnovne {ole
Janka Kersnika Brdo v postopku imenovanja ravnatelja podaja naslednje mnenje
o kandidatih, ki izpolnjujejo razpisne pogoje:
11..  BBoorriiss  HHAARRTTMMAANN,,  HHuuddoovveerrnniikkoovvaa  1133,,  LLjjuubblljjaannaa
Kandidat g. Boris Hartman je v svoji pisni vlogi in na osebni predstavitvi poudaril
pomembnost kvalitetnega strokovnega dela, stalnega izbolj{evanja delovnega
okolja, u~inkovitega obvladovanja zakonskih sprememb na {olskem podro~ju,
kvaliteto pouka in nadgradnjo u~ne tehnologije, vklju~no z dvema podru`ni~nima
{olama. Poudaril je enake delovne pogoje na mati~ni {oli in podru`nicah ter
prizadevanje za njihovo ohranitev, ne glede na zmanj{evanje {tevila u~encev.
22..  VViikkttoorr  JJEEMMEECC,,  RRaaffooll~~ee  66//aa,,  LLuukkoovviiccaa
G. Viktor Jemec je kot ’doma~in’ poudaril vklju~evanje {ole v dru`beno okolje, v
o`jem smislu v `ivljenje in delo lokalne skupnosti, v kateri vidi veliko mo`nosti za
dodatno sodelovanje in nadgradnjo vklju~evanja u~encev v okolje, kjer `ivijo (na
kulturnem, {portnem podro~ju ter podro~ju varstva okolja…). Veliko prednost daje
povezovanju s star{i (Svetom star{ev), kjer gre za partnerski odnos {ole in star{ev.
Poudarja vzgojni na~rt, pri katerem gre za integriran proces ter stalno dodatno
izobra`evanje u~iteljev, ki je temelj kakovostne {ole.
33..  JJaanneezz  PPEETTEERRLLIINN,,  ^̂rrnnii  PPoottookk  1177,,  [[mmaarrttnnoo  pprrii  LLiittiijjii
Kandidat g. Janez Peterlin poudarja zagotavljanje optimalnih pogojev za
vsestransko osebno rast u~encev in u~iteljev ter u~inkovito sodelovanje s star{i in
lokalno skupnostjo. Pri tem je pomemben Svet star{ev, s katerim {ola oziroma
ravnatelj tesno sodeluje, vendar mora {ola pri tem ohraniti dolo~eno stopnjo
avtonomije. Pomembnost daje tudi vklju~evanju u~encev v razli~na dru{tva v
ob~ini; {ola je osrednji center `ivljenja kraja. Zavzema se za ve~ finan~nih sredstev
za delo vrtca (za vzgojiteljsko delo).

44..  RRookk  PPOOGGAA^̂AARR,,  PPooddrree~~jjee  1111,,  DDoomm`̀aallee
G. Rok Poga~ar najve~ji pomen razvoja {ole vidi v vzgojnem na~rtu, v sami vzgoji
u~encev (le-ti ve~ino ~asa pre`ivijo v {oli) ter vedenjskemu vzorcu odraslih -
star{ev in u~iteljev. Pomemben je pedago{ki proces, v katerega so vklju~eni
u~enci, star{i in u~itelji. Zavzema se tudi za ohranitev podru`ni~nih {ol, za kar
moramo “skrbeti” ob~ina kot ustanoviteljica. Vzpodbuja pozitivno klimo v {oli in
vsestransko ustvarjalnost.
55..  KKaarrlliinnaa  SSTTRREEHHAARR,,  [[eennttvviidd  pprrii  LLuukkoovviiccii  22//aa,,  LLuukkoovviiccaa
Kandidatka ga. Karlina Strehar je ’doma~inka’, zato pozna utrip {ole, u~itelje ter
kraj, v katerem {ola deluje. Zavzema se za kvaliteto znanja, socialne ve{~ine,
pomembnost daje tudi varnosti u~encev ter partnerskemu sodelovanju s star{i.
Pomembno je tudi sodelovanje {ole z ustanoviteljem, z dru{tvi in drugimi
organizacijami ter dosledno spo{tovanje pravil (u~enci, star{i, u~itelji) - v primeru
nespo{tovanja tudi primerno ukrepanje. Vzpodbuja tudi nadstandardni program
{ole (pridobivanje sredstev) ter vse`ivljenjsko izobra`evanje.

GGlleeddee  nnaa  nnaavveeddeennaa  mmnneennjjaa  oo  vvsseehh  kkaannddiiddaattiihh  zzaa  rraavvnnaatteelljjaa  OOssnnoovvnnee  {{oollee  JJaannkkaa
KKeerrssnniikkaa  BBrrddoo,,  OObb~~iinnaa  LLuukkoovviiccaa  ddaajjee  pprreeddnnoosstt  oozziirroommaa  vvee~~jjoo  ttee`̀oo  mmnneennjjuu
kkaannddiiddaattaa  gg..  VViikkttoorrjjaa  JJeemmccaa..

✍ Matej Kotnik, `upan ob~ine Lukovica, 
OB^INA LUKOVICA, OB^INSKI SVET

OBVESTILO
Vse ob~ane obve{~amo, da na podlagi sklepa `upana od 10. aprila 2007
poteka javna razgrnitev predloga Odloka o strategiji prostorskega razvoja
ob~ine Lukovica z grafi~nimi prilogami. Potekala bo {e vklju~no do 8. junija
2007 na sede`u Ob~ine Lukovica, Stari trg 1, 1225 Lukovica. 
V ~asu javne razgrnitve ima javnost pravico dajati mnenja in pripombe k
predlogu prostorske strategije. Pripombe in predlogi se do 8. junija 2007
lahko podajo pisno na mestu javne razgrnitve kot zapis v knjigo pripomb in
predlogov ali pa se po{ljejo na Ob~ino Lukovica, Stari trg 1, 1225 Lukovica. 
Vse podrobnej{e informacije v zvezi z javno razgrnitvijo in predlogom odloka
lahko dobite pri ge. Tatjani Suhadolc v [entvidu pri Lukovici 16.

✍ OB^INA LUKOVICA, Ob~inska uprava
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VV  oobbjjeekkttuu  ^̂eebbeellaarrsskkeeggaa  cceennttrraa  SSlloovveenniijjee  nnaa  BBrrdduu  pprrii
LLuukkoovviiccii  iimmaa  ^̂ZZSS  ddvvaa  nnoovvaa  nnaajjeemmnniikkaa  llookkaalloovv,,  kkii
bboossttaa,,  kkoott  oobblljjuubblljjaattaa,,  iizzbboolljj{{aallaa  ppoosslloovvaannjjee  iinn
zzaaggoottoovviillaa  pprreecceejj  bboolljj{{oo  ppoonnuuddbboo,,  kkoott  jjee  bbiillaa  ddoo
sseeddaajj,,  ttaakkoo  vv  ttrrggoovvsskkeemm  kkoott  vv  ggoossttiinnsskkeemm  ddeelluu
oobbjjeekkttaa..  OOddpprrttjjee  ddeelloovvaannjjaa  zz  nnoovviimmaa  nnaajjeemmnniikkoommaa  jjee
bbiillaa  1144..  aapprriillaa,,  ggoossttiinnssttvvoo  iinn  pprreennoo~~ii{{~~aa  PPrrii  ~~eebbeelliiccii  jjee
pprreevvzzeelloo  ddrruu`̀iinnsskkoo  ppooddjjeettjjee  JJeerrii~~,,  EEuurroobbiirroo  dd..oo..oo..,,
DDiirreekkttoorrjjaa  ppooddjjeettjjaa  BBooggddaannaa  JJeerrii~~aa  sseemm  ppoovvaabbiillaa  nnaa
ppooggoovvoorr..
Najprej bi vas prosila, g. Jeri~, ~e se lahko
bralcem Rokovnja~a na kratko predstavite.

Dru`ina Jeri~ smo doma iz Smlednika, na{e podjetje
Eurobiro d.o.o. ima ekskluzivno pravico tr`enja
mobilnih hi{ic znamke  SUN ROLLER v Sloveniji; to so
premi~ne hi{ice, ki so lahko po~itni{ki objekt ali
dodatni bivalni objekt.
10. 4. 2007 smo skupaj z `eno in dvema sinovoma
prevzeli gosti{~e in preno~i{~a Pri ~ebelici v
^ebelarskem centru, kar je za nas popolnoma nov
podjetni{ki izziv.

Kaj vas je napeljalo k odlo~itvi, da za 15 let
prevzamete gosti{~e in preno~i{~e Pri
~ebelici?
Pred pribli`no letom in pol sem bi tukaj kot gost v
gostilni Pri ~ebelici. Bil je res ~udovit dan, prav tako
prekrasen ambient, postre`ba pa je bila bolj {epava.
Ko sem izvedel, da se gosti{~e daje v najem, sem se
takoj odlo~il, da bom skupaj s svojo dru`ino prevzel
gostinski in nastanitveni del objekta v najem. Tako
gosti{~e Pri ~ebelici kot tudi okolje, v katerega je
objekt ume{~en, mi je zelo v{e~ in za~util sem res
mo~an izziv, da bi se dalo tukaj marsikaj narediti,
spremeniti in seveda izbolj{ati.

Kak{en je sedaj utrip v objektu ^ebelarske
zveze Slovenije?
V stavbi je ^ebelarski center Slovenije in prodajalna
medu, na voljo je tudi kongresna dvorana za 120
ljudi,  ki je opremljena z vso potrebno avdio in video
opremo. ^ebelarski center ima veliko svojih
predavanj in seminarjev. Z novim predsednikom
^ebelarske zveze Slovenije g. No~em sem za~util,
da se je delovanje centra mo~no spremenilo, v
pozitivni smeri seveda, s tem je center tudi na novo
zadihal, veliko ljudi se je vrnilo v center, vklju~no z
laboratorijem, ki so ga odprli za ~ebelarje. Vsi
~ebelarji Slovenije, ki se ukvarjajo s prodajo medu,
morajo opraviti laboratorijski test medu. Skratka,
tukaj se je pokazala pove~ana frekvenca ljudi in
`ivahna dinamika.

Kak{na je strategija va{ega gostinsko
namestitvenega dela Pri ~ebelici?
V samem gostinskem delu si `elimo malce pove~ati
kuhinjo, kajti taka kot trenutno je, ni dovolj
funkcionalna, medtem ko je prostora za goste
dovolj. Imamo veliko dvorano, ki sprejme do 120
ljudi, manj{i gostinski del 25 ljudi in {e dodaten
prostor za kadilce. Seveda imamo tudi zunanji vrt.
Zelo se trudimo urediti vrt tako, da se bodo gostje
dobro po~utili. Na voljo imamo tudi le`alnike, v
kratkem bomo gostom nudili tudi izposojo koles, z
igrali pa je poskrbljeno tudi za najmlaj{e, zato se
mlade dru`ine pri nas zelo dobro po~utijo. Bistveno
pa je, da imamo odprto vse dni v tednu, od 9. ure
naprej. 
Na voljo imamo 9 lepo opremljenih sob, ki so kot
nove, pozna se, da do sedaj niso bile veliko
zasedene, nameravamo jih {e dodatno dopolnili, s
~imer bi pridobili dodatno zvezdico v kakovosti
namestitve. 
@elimo si  dobro postre~i vse, ki se zadr`ujejo v
^ebelarskem centru, imamo pa tudi `e ekipo ljudi za
pogostitev ve~jih skupin. K nam prihajajo ve~je
skupine gostov z avtobusi, kajti glas o dobri hrani in
prijetnem ambientu ter dobri postre`bi se hitro {iri.
Imamo veliko rezervacij za poroke, rojstne dneve,
obhajila, birme itd.

Za preno~i{~a se povezujemo s ^ebelarskim
centrom, organizirajo namre~ veliko seminarjev. V
tem letu se pri~akuje tudi veliko tujih gostov,
vsekakor pa smo zanimivi za vse, ki `ivijo v centru
mesta in si `elijo privo{~iti prijeten konec tedna v
mirnem in zelenem okolju. Od Ljubljane smo

oddaljeni le 15 minut, tukaj gostje lahko u`ivajo v
miru in prelepi pokrajini, na voljo je veliko
pohodni{kih in kolesarskih poti, Gradi{ko jezero,
bli`ina Snovika. V na{i okolici je res veliko mo`nosti
za prijetno pre`ivljanje prostega ~asa, tako ob koncu
tedna kot tudi za malce dalj{e po~itnice. 

Imate namen v gosti{~e Pri ~ebelici vpeljati {e
kak{ne novosti ?
S ~asoma si `elimo urediti {e ve~ji gostinski prostor
in pa seveda kuhinjo, predvsem pa si `elimo v
ve~jem gostinskem prostoru urediti  prodajno
galerijo slikarskih del, ki jo bomo predvidoma uredili
`e jeseni. Rde~a nit galerije bo ~ebelarstvo, povabili
bomo tudi razli~ne umetnike, izvedli slikarske
delavnice, tudi za otroke, seveda v povezavi z
doma~imi kulturnimi dru{tvi.

Kak{no hrano boste gostom ponudili?
Na{im gostom bomo ponudili predvsem doma~o
hrano, stare slovenske jedi, ki so v veliki meri `e
pozabljene, veliko vlogo v na{i kuhinji bo imel tudi
med. Gostom bodo ponudili medene pija~e in
kulinari~ne specialitete iz medu. Imamo precej
receptov izpred II. svetovne vojne, na{a kuharica je
zelo znana po pripravi teh starih jedi. Okus, ki ga ima
hrana ob takem na~inu priprave, je fantasti~en, kar
te`ko najdemo v drugih gosti{~ih. Najbolj
pomembno je, da je na{im gostom hrana zelo v{e~
in jo zelo pohvalijo. Vsak dan bo v na{i ponudbi tudi
ve~ vrst ’jedi na `lico’, malice, nedeljska kosila. Ob
vikendih pripravljamo postrv na tri na~ine, opazili
smo, da v tej dolini nikjer ne ponujajo te jedi, za
ve~je skupine bomo imeli posebno ugodne cene
kra~.

Od kje pri~akujete goste?
Pri~akujemo goste, ki prihajajo od Celja do
Ljubljane, seveda tudi doma~ine.
Celotno vzdu{je v gostilni je doma~e, k ~emur
pripomore slovenska glasba, `elimo, da gosti{~e Pri
~ebelici postane prijetna doma~a slovenska
gostilna. 

Sedaj boste veliko ~asa pre`iveli tukaj, v
Lukovici …
Vsekakor, ~esar se zelo veselim, {ele sedaj vidim,
kako so tukaj lepi kraji, s pre~udovito okolico, ki
veliko ponujajo, tako na podro~ju turizma kot tudi z
bogato zgodovino, ki se odra`a tudi v kulturni
dedi{~ini. Ljudje so prijazni, ~uti se, da jih v veliki
meri povezujeta glasba in bogato dru{tveno
`ivljenje. S prvim dnem na{ega delovanja smo
pri~eli navezovati stike z lokalnimi dru{tvi, najprej s
~ebelarskim in turisti~nim dru{tvom, gasilci itd …
Ko doma~a dru{tva organizirajo ve~ja sre~anja, jim
nudimo tudi dolo~ene popuste, nekaterim dru{tvom
pa smo tudi `e ponudili ’stalne mize’, ~esar so se
zelo razveselili. Skratka, `elimo si, da bi se vsi, tako
doma~ini kot dru{tva in ve~je skupine gostov, pri nas
sre~evali, dru`ili in dobro po~utili.

Hvala lepa za pogovor, g. Jeri~.

✍ Katarina 
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Jeri~ Bogdan, novi gospodar v gosti{~u Pri ~ebelici

^ebelarski center Slovenije v Lukovici 

Gosti{~e Pri ~ebelici odslej v rokah dru`inskega podjetja
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OObb~~iinnaa  LLuukkoovviiccaa  jjee  ss  pprreeddssttaavviittvviijjoo  nnaa
ccvveettllii~~nnii  rraazzssttaavvii  vv  AArrbboorreettuummuu  VVooll~~jjii
PPoottookk  lljjuubbiitteelljjeemm  ttuulliippaannoovv  iinn  lleeppee
nnaarraavvee  ppooppeessttrriillaa  pprreekkrraasseenn  ddaann..  NNaassttoopp
ggooddbbee,,  pprreeddssttaavviitteevv  DDrruu{{ttvvaa  ppooddee`̀eellsskkiihh
`̀eennaa  tteerr  KKUUDD  FFrraann  MMaasseelljj  PPooddlliimmbbaarrsskkii
ssoo  zzaazznnaammoovvaallii  ttuurriissttii~~nnii  iinn  ddrruu`̀aabbnnii
uuttrriipp  oobb~~iinnee  LLuukkoovviiccaa  vv  sskkllooppuu
pprreeddssttaavviittvvee  ppooddjjeettnnee  rreeggiijjee..
Ob~ine Lukovica, Dom`ale, Kamnik,
Komenda, Morav~e, Trzin in Menge{,
zdru`ene v podjetno regijo, so se tudi na
leto{nji cvetli~ni razstavi v Arboretumu
Vol~ji Potok, ki je potekala od 27. aprila
do 5. maja,  skupno predstavile  vsem
ljubiteljem tulipanov. Vsak dan se je
predstavila ena ob~ina, Lukovica je bila
na vrsti 29. aprila. 
Podjetna regija je nastala leta 2000, ko
so se `upani biv{e dom`alske ob~ine ter
Kamnika sestali z namenom, da bi
uresni~evali skupne vizije in interese na podro~ju turizma in podjetni{tva. Leto{nje leto je bila rde~a nit skupne predstavitve ’knjiga’, ob~ine so predstavile svoja
najpomembnej{a knji`na dela. 
Ob~ina Lukovica je predstavila knji`na dela pisatelja Frana Maslja Podlimbarskega, pesnika Jovana Vesela Koseskega, dr. Jakoba Zupana in Petra Levca ter
pisateljev Janka Kersnika in Josipa Podmil{ka. Vsak izmed njih je dodal kamen~ek v mozaik slovenske knji`evnosti in na{e prepoznavnosti. Bogato znanje in
poznavanje njihovih del in `ivljenjskih poti je z obiskovalci navdu{eno delil Evgen Li~en, turisti~ni vodnik.
^lanice Dru{tva pode`elskih `ena Lukovica so pripravile najrazli~nej{e dobrote tradicionalne kuhinje, poleg ~ebulnega kruha, {pehovke in zaseke {e pregre{no

dobre sladke dobrote, katerim se ni mogel upreti pravzaprav nih~e. Verjeli ali
ne, na{e pridne `ene so s svojimi dobrotami postregle prav vse, ki so ta dan
obiskali razstavo cvetja. Dru{tvo pode`elskih `ena Lukovica {teje `e 80 `ena,
ki redno sodelujejo na razli~nih turisti~nih prireditvah.
Za veselo razpolo`enje je poskrbela Godba Lukovica, ki je s kora~nicami po
parku navdu{evala obiskovalce.
Leto{njo razstavo cvetja v Arboretumu Vol~ji Potok je zaznamovalo izjemno
lepo vreme v prvih prazni~nih dneh razstave. Morda je prav zaradi prelepega
vremena in visokih temperatur razstavo obiskalo nekoliko manj obiskovalcev
kot ponavadi, kajti veliko ljudi se je odpravilo na kraj{e po~itnice v priljubljena
letovi{~a. Opaziti pa je bilo veliko ve~ tujcev kot pretekla leta, prevladovali so
obiskovalci iz Italije, Avstrije in Nem~ije. 
Organizatorji predstavitve ob~ine Lukovica si zaslu`ijo veliko pohvalo, Lukovica
je bila edina, ki je resni~no popestrila dogajanje v Arboretumu tako s
kulinari~nimi dobrotami kot z `ivahnimi kora~nicami godbe skozi park ter z
bogato zbirko knji`nih prvencev na{ih velikih osebnosti.

✍ Katarina 

Predstavitev ob~ine Lukovica v Arboretumu

Turisti~ni vodi~ Evgen Li~en pred bogato
knji`no zbirko, s katero se je predstavila
ob~ina Lukovica

^lanice Dru{tva pode`elskih `ena Lukovica: Francka Maselj, Sigi Kveder,
Marcela Cerar, Vida Capuder in Anica Cerar.

Dobrote na{ih pridnih `ena 

Godba Lukovica velja za enega najmlaj{ih pihalnih orkestrov v Sloveniji Kan~ek utripa ob~ine Lukovica, ujet v promocijske razglednice

maj 2007  21/5/07  12:12  Page 7



dogodki
8 Rokovnja~

glasilo ob~ine Lukovica
maj 2007

Utrinki s cvetli~ne razstave Arboretum Vol~ji Potok 2007
Poleg ob~ine Lukovica so svoje predstavitvene dneve imele tudi ostale ob~ine, zdru`ene v podjetno regijo. Ker slika pove ve~ kot tiso~ besed, smo pripravili
nekaj foto utrinkov iz prijetnega dogajanja cvetli~ne razstave v Arboretumu Vol~ji Potok, ki je potekala od 27. aprila do 5. maja.

✍ Katarina

Ob~ina Menge{ se je predstavila z menge{ko godbo in Harmonikarskim orkestrom
sekcije dru{tva ’Mihaelov sejem’, turisti~nim in ~ebelarskim dru{tvom Menge{ ter
{portnim centrom Harmonija, sredi{~e ugodja. 

^lanica Harmonikarjev Darja Kosec je na dan predstavitve praznovala svoj rojstni
dan, z `upanom Meng{a sta se veselo zavrtela.

Ob~ina Morav~e se je predstavila s Pihalno godbo Morav~e, skupino pevcev O[
Jurija Vege Morav~e, Turisti~nim dru{tvom, Dru{tvom kme~kih `ena in dru{tvom
rokodelcev.

Ob~ina Dom`ale se je predstavila z Dru{tvom pode`elskih `ena, ~ebelarskim
dru{tvom in Godbo Dom`ale ter rezbarjem Marjanom Vodnikom.

Ob~ina Kamnik se je predstavila z Dru{tvom ljubiteljev harmonik iz Godi~a ter
dobrotami ter izdelki iz Tuhinjske doline.

Organizatorji predstavitve podjetje regije
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Obhajilo na Brdu pri Lukovici

Mesec maj je tudi mesec podeljevanja zakramentov. Veliko zaljubljencev mesec maj izkoristi za poroke, med drugim pa je pravi “el clasico” tega meseca
podeljevanje  zakramenta svete evharistije. Ta zakrament lahko prejmejo verou~enci, ki so kr{~eni, so prejeli zakrament svete spovedi (praviloma en dan prej)
in imajo `e nekaj pridobljenega verskega znanja. Letos je v `upnijski cerkvi na Brdu prvi~ pristopilo k svetemu obhajilu 40 prvoobhajancev. Tovrstne slovesnosti
so za `upnijo in za cerkveno ob~estvo vedno nekaj posebnega, saj so vsekakor lepa vzpodbuda in popotnica za nadaljnje delo pastoralnih sodelavcev v `upniji
in {ir{i okolici. Je pa dejstvo, da se z leti mnogo prav teh mladih, ki jih vidimo na fotografijah in danes veliko obetajo, porazgubi in zabrede v brezizhodne
polo`aje zaradi dru`be, v kateri `ivijo. To je problem, o tem se zadnje ~ase k sre~i ve~ govori in upam, da se bo {e ve~.  

✍ Rok Avbelj
Foto: Drago Juter{ek

GODBA LUKOVICA NA TRADICIONALNIH NASTOPIH

Sezona nastopov se je za lukovi{ke godbenike letos
za~ela v februarju. Podjetnik in publicist Erazem
Pintar je namre~ na zabavo, ki jo je priredil svojemu
dekletu, za presene~enje povabil tudi Godbo
Lukovica. Nastop je bil tudi medijsko odmeven, saj je
bilo mogo~e v reviji Lady prebrati, kako so vesele
melodije godbenikov ob prihodu na zabavo prijetno
presenetile slavljenko Danielo. Po premieri v letu
2007 je nato lukovi{ki orkester nastopal na
tradicionalnih prireditvah. Kot `e nekaj let so ob
zgodnjem nedeljskem velikono~nem jutru tudi letos
vstajenjsko procesijo poleg zvonov in pevskega zbora
popestrili {e zvoki pihal, trobil in tolkal. Konci
meseca aprila pa so obi~ajno za Godbo Lukovica med

najbolj napornimi. 29. aprila se je v Arboretumu Vol~ji Potok na cvetli~ni
razstavi predstavila ob~ina Lukovica. Seveda niso manjkali niti ~lani
lukovi{ke godbe, ki so v rde~e-~rnih uniformah {tevilnim obiskovalcem parka
zaigrali znane in posko~ne kora~nice. @e naslednji dan, 30. aprila, so sledili
tradicionalni predprvomajski nastopi po krajevnih skupnostih celotnega
^rnega grabna. Godba se je od pol treh popoldne pa do devete ure zve~er
ustavila v osmih krajih in naslednje jutro je nato sledila {e budnica v Trzinu.
Na povabilo tamkaj{nje ob~ine so Lukovi~ani navsezgodaj zjutraj zaigrali
najprej v starem in nato {e v novem delu Trzina, ob povratku domov pa so se
~lani godbe ustavili {e na Prevojah, kjer jih je `e ~akal slasten prvomajski
gola`. Ve~ slik z nastopov si lahko ogledate na spletni strani dru{tva
www.lukovica.si/godba.

✍ Leon Andrejka
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Praznik slovenske zastave praznujemo na dan, ko je 7. aprila 1848 na Wolfovi ulici v
Ljubljani pogumni {tudent Lovro Toman prvi~ izobesil slovensko zastavo. V na{i ob~ini od
osamosvojitve Slovenije dalje ob~ani vedno ve~krat s ponosom izobe{amo dr`avno in
ob~insko zastavo za praznike in prireditve. V evropski zvezi se vedno bolj zavedamo, da je
na{a identiteta ogro`ena. Dr`avni simboli zopet dobivajo veljavo. Opa`a pa se, da je
slovenska zastava velikokrat nepravilno izobe{ena na drogu z ro~ico, tako, ddaa  jjee  bbeelloo  ppoolljjee
zzaassttaavvee  oobbrrnnjjeennoo  kk  ddrroogguu,,  kkaarr  jjee  nnaappaa~~nnoo  iinn  nneepprraavviillnnoo. [e bolj pa je neokusno, ko vidi{ pred
trgovinami in lokali zastave, ki so umazane in raztrgane. Tak odnos je  `aljiv in nedopusten
in ka`e na to, da se {e vedno dovolj ne zavedamo in ne spo{tujemo na{ih simbolov. 
Na{a tribarvnica bbeelloo--mmooddrraa--rrddee~~aa  jjee  pprraavviillnnoo  iizzoobbee{{eennaa  ttaakkoo,,  ddaa  jjee  bbeellaa  nnaadd  mmooddrroo  --  ggrrbb
ppaa  mmoorraa  ssttaattii  nnee  ppaa  llee`̀aattii..
Ob vsaki zmagi, ko se dviga na{a zastava, za~utimo ponos, ki ga vsak do`ivlja na svojstven na~in. 
Grboslovno, rodoslovno in zastavoslovno dru{tvo Heraldica Slovenica letos `e deseto leto
zapored izobe{a slovensko zastavo na Geossu pri Spodnji Slivni. 
Letos smo na cvetno nedeljo pri~eli prireditev `e dopoldan, ko je na Va~ah daroval ma{o za
domovino upokojeni beograjski nad{kof dr. Franc Perko. Blagoslovil je vse evropske,
ob~inske zastave (ki so jih nosili skavti) in prapore, med katerimi je bila tudi zastava Ob~ine

Lukovica in prapor ZVVS Dom`ale Sekcija Lukovica. Gospod Perko je lepo orisal kri`ev pot na{e zastave in Slovencev. Mnogi so dali zanjo `ivljenja, mnogi pa so v
njenem imenu teptali in pobijali tudi na{e brate Slovence, kar je bilo nedopustno in sramotno.
Drugi del prireditve je bilo slavnostno izobe{anje slovenske zastave. ^astna ~eta Slovenske vojske je zastavo sve~ano prinesla in jo izobesila. Okoli nje so plapolale
evropske in ob~inske zastave ter prapori. Slavnostna govornica je bila evropska poslanka Ljudmila Novak, ki je opisala pomen na{e zastave in slovenskega jezika v
evropski skupnosti narodov. Predsednik Heraldice Slovenice Jo`ef Lajovec je v imenu dru{tva podaril slavnostni govornici slovensko zastavo z namenom, da jo ponese
v Bruselj in izobesi v svoji pisarni.
Vsako leto se praznika zastave udele`i vse ve~je {tevilo narodno zavednih Slovencev, ki na ta na~in izkazujejo svoje domoljubje in ~ast slovenski zastavi. Ljubiti
slovenske narodne simbole je zavedati se, da si in da bodo tudi naslednji rodovi Slovencev stali in obstali.  

✍ Danilo Kastelic

Dan slovenske zastave na Geossu

PPrraapprree{{kkii  ppoonnooss  ssttoojjii  vvssaakkoo  lleettoo..  OObb  ppoossttaavviittvvii  mmllaajjaa  ttuuddii  ppiikknniikk  iinn  kkrreess..  PPoolleegg
PPrraapprree~~  mmllaajj  llee  {{ee  vv  ssoosseeddnnjjeemm  VViiddmmuu..  PPrrvvii  mmaajj  kkoott  ooddllii~~nnaa  mmoo`̀nnoosstt  zzaa  ppoogglloobbiitteevv
pprriijjaatteelljjsskkiihh  vveezzii  ssoovvaa{{~~aannoovv..

@e od malih nog (sem {e vedno rosno mlad) se spominjam, kako smo v Sp. Prapre~ah
zadnji dan aprila vsako leto postavljali mlaj. Resni~no ni minilo leto, ko se v
Prapre~ah ne bi bohotilo veli~astno drevo. Obi~ajno posekamo primerno smreko v
gozdu, táko, ki nima ravno ro`nate prihodnosti zaradi sosednjih smrek, ki jo ovirajo
pri rasti.
Nekaj dni po 1. maju sem se zapeljal skozi ve~ino vasi v ob~ini (op. ne skozi vse) in
ugotovil, da ta obi~aj sploh ni navada v na{ih krajih, spoznal sem namre~, da imajo
mlaj postavljen le {e v sosednji vasi, v Vidmu. V nekaterih vaseh sem na dale~ opazil
’mlaj’, vendar pa sem ob tem, ko sem se pribli`al, ugotovil, da je nanj pritrjena
{tevilka 50, 40 ipd.! Celo dva para mlajev sem sre~al, namenjena mladoporo~encem,
kar je sicer zelo pohvalno, a drevesa, postavljenega v ~ast prvemu maju, prazniku
delavcev, pa skorajda ni nikoder. Ker tako lahko sklepam, da je ta obi~aj slabo
poznan, bom opisal, kako poteka ta prijeten dogodek v na{i vasi.
V Sp. Prapre~ah se je tradicija ponovila tudi letos. Bilo je ponedeljkovo popoldne ob
17., ko smo se Prapre~ani zbirali pri Pozni~evem kozolcu. Krepki fantje so kapljali
eden po eden slabe pol ure. Ko je pri{el na zbor {e g. France s traktorjem in vozom,
smo se odpravili posekat ~im lep{o smreko. Lastniki gozdov ne bodite v skrbeh, saj
smo za se~njo ene smreke dobili dovoljenje lastnika tistega gozda. In smo jo na{li.
Pred nami se je bohotila okoli 25 m visoka smreka. Posekali smo jo zelo hitro. Tudi
spravili smo jo iz gozda, kot bi mignil, saj nas je sodelovalo kar 15 va{~anov. Po vseh
pripetljajih smo smreko prepeljali od Gradi{kega jezera v Prapre~e. Za eno uro smo
jo pustili na travniku pred jamo, kamor je bil namenjen njen spodnji del debla. Do
treh ~etrtin smo deblo olupili, na neolupljen del pri~vrstili zastavo in pod zastavo
obesili venec iz odve~nih vej, ki smo jih smreki posekali. Pred nami je tako le`al
’mlaj’. Po raznih debatah in stavah, koliko je mlaj dolg (visok), je napo~il ~as, ko smo
ga morali iz le`e~ega polo`aja dvigniti v pokon~en polo`aj. Brez pomo~i sosedovega
traktorja bi zopet zelo te`ko izpolnili cilj. Po polurnem trudu z dvigovanjem nerodnega
mlaja je prapre{ki ponos stal!
Medtem so se nam pridru`ili ostali sosedje, ki ob 17. niso utegnili priti. Bogdan se
je domislil, da bi poleg kramljanja lahko naredili mini piknik. ^ez pol ure se je `e
peklo. ^evap~i~i in perutni~ke so zadi{ale tudi v vasi, kjer mlaja ne postavljajo. Ko je
bila prva ’runda’ pe~ena, je bila `e trda tema. In kot da to ni bilo dovolj, sta se Miha
in Matej (oba ’predstavnika mlaj{ih’) domislila, da bi zakurili kres ob Radomlji, kjer

le`i suh odve~ni les. Ideja se je
dopadla tudi ostalim malce
starej{im va{~anom in smo jo
izvedli. ^as je mineval zelo hitro in
kmalu je kres samo {e tlel, tako, da
ga je bilo varno pustiti samega. 
Na kratko sem vam opisal
dogajanje na predprvomajski dan.
Za opisovanje podrobnej{ega
dogajanja bi potrebovali ob{irnej{e
glasilo, kot je Rokovnja~. Lahko
vam pa zaupam, da je ravno tisto
dogajanje, ki je sestavni del
dru`enja in ga tu nisem opisoval,
izjemno pomembno za dobre
medsosedske odnose, ki potem-
takem prerastejo v prijateljstvo in ne samo sosedsko znanstvo. 
^e se ozrem nazaj in premislim, da sem mlaj opazil le {e v sosednjem Vidmu,
sklenem, da sem lahko sre~en, ker `ivim v vasi, kjer dajo nekaj na skupno dru`enje
in prijateljstvo ter posledi~no pomo~, ko je to potrebno, in seveda dajo nekaj na
praznik delavcev. Naj bo to dejstvo vsem va{kim skupnostim v premislek.

Dodal sem {e mednarodno definicijo prvega maja, ki sem jo na{el na svetovnem
spletu v vikipediji. Morda pa kdo kljub vsem medijem, ki so na voljo, ne ve, kaj
prvega maja sploh praznujemo.
Pripomnim naj {e, da za Slovenijo ta definicija v celoti ne velja.
PPrraazznniikk  ddeellaa  (znan tudi kot pprrvvii  mmaajj) je mednarodni praznik delavstva, ki ga 1. maja
vsako leto praznujejo v ve~ini dr`av sveta, redka izjema so ZDA. Praznik je izvorno
spomin na krvave demonstracije v ameri{kem Chicagu v teh dneh leta 1886, znane
pod imenom Haymarketski izgred, pa tudi najve~je praznovanje socialnih in
gospodarskih dose`kov mednarodnega delavskega gibanja. Zaradi politi~no levega
navdiha, ki ga nosi praznik, je bil prvi maj skozi vso svojo zgodovino
izstopajo~dogodek za demonstracije razli~nih socialisti~nih, komunisti~nih in
anarhisti~nih skupin.    
Slovenska tradicija prvi maj obele`uje zlasti s kresovi in no{njo nageljnov.                 
Vir: http://sl.wikipedia.org/wiki/Praznik_dela#Lokalne_tradicije

✍ Rok Avbelj

1. MAJ - TRADICIONALNI MLAJ
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MMeedd  oossmmiimmii  ppeevvsskkiimmii  zzbboorrii  ddoomm`̀aallsskkee  ddeekkaanniijjee  kkaarr  ddvvaa  bbrrddsskkaa..  IIzzvveeddbbee  ppeessmmii  ssppoommiinnjjaallee  nnaa  oottrroo{{kkoo  rraazziiggrraannoosstt,,  mmllaaddiinnsskkii  TTaaiizzee  iinn  ooddrraasslloo  ppeettjjee..  ZZaakklljjuu~~iillii  zz
zzddrruu`̀eenniimmii  mmoo~~mmii..

V nedeljo, 6. maja, je potekala tradicionalna revija cerkvenih otro{kih in mladinskih pevskih zborov dom`alske dekanije. Tokrat je nastopilo sedem otro{kih in
en mladinski zbor. Revijo je letos gostila menge{ka `upnijska cerkev svetega Mihaela. Zadnja leta organizacijo izvedbe vodi virski `upnik g. Jo`e Tom{i~. Na
reviji `e nekaj let uspe{no nastopata kar dva `upnijska zbora z Brda pod vodstvom zborovodkinje Petre Avbelj. Celo edini mladinski zbor, ki je nastopil v Meng{u,
je bil mladinski pevski zbor Peregrin z Brda. Podatek si je vredno zapomniti, saj se uspe{no Petrino delo obrestuje. Res je, da malo mladincev pevsko pot
nadaljuje v odraslem cerkvenem zboru, je pa to kljub vsemu pomembna izku{nja, ki pozitivno vpliva na glasbeno udejstvovanje in marsikoga pot zanese globlje
v glasbene vode (godba, orkestri, bendi itd.).
V Meng{u so nastopili {e otro{ki zbori iz Dom`al, Ihana, Meng{a, Morav~, Vira in Vrhpolja. Prijetni ob~utki prevevajo poslu{alca, ko sli{i ~isto, lahkotno in
razigrano otro{ko pesem in preprosto samo izvedbo pesmi. Ob takih trenutkih se resni~no lahko sprosti{.
Brdski mladinci so zapeli dve pesmi tako kot ostali zbori. Prva z naslovom ’V gospodu je moja mo~’ je marsikoga spomnila na pretekla ~udovito pre`iveta
Taizeiska sre~anja mladih. Druga z naslovom “Zvonovi so zopet zapeli” skladatelja Alojza Mava pa je zadonela kot iz ust ute~enega odraslega me{anega
pevskega zbora. Da so zapeli ravno pesem A. Mava, ni naklju~je, saj si to leto skladatelj zaslu`i {e ve~ pozornosti, ker obele`ujemo 30-letnico njegove smrti.

Mimogrede naj omenim, da je znani slovenski skladatelj cerkvene glasbe deloval
v Grobljah pri Dom`alah. 
@al je revija, ki je namenjena le mladinskim pevskim zborom, odpadla zaradi
premajhnega {tevila prijav. Tako so za prijavljene mladinske zbore na{li re{itev
v nastopanju na otro{ki reviji in reviji odraslih cerkvenih pevskih zborov, ki se bo
zgodila jeseni. 
Najmlaj{i del brdskih pevcev pa se je zopet izkazal z izjemno {tevil~no zasedbo,
namre~ kar 30 otrok je zapelo v menge{ki cerkvi. Zapeli so pesmi ’Vrnil se bom
k o~etu’ in ’Jezus na obali’. 
Revija se je zaklju~ila s pétimi litanijami Matere bo`je, blagoslovom in dvema
skupnima pesmima, ki so ju zapeli vsi prisotni otro{ki in mladinski zbor. Kadar se
mo~i zdru`ijo, vemo, da je najlep{e. To se je tu zopet potrdilo.
Tako sta mladinski in otro{ki zbor uspe{no zaklju~ila skoraj `e preteklo {olsko
leto 2006/2007, v katerem so nastopali tudi na `ivih jaslicah v Postojni, peli ob
polno~nici na bo`i~no no~, sodelovali pri velikem {tevilu ma{ in tako popestrili
bogoslu`ja in prireditve ob posebnih prilo`nostih.
^estitke ter ~im ve~ uspeha in volje {e naprej!

✍ Rok Avbelj
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Ob dnevu Zemlje smo ~lani RD ^rni graben opravili ~istilno akcijo, ki smo jo zapisali v svoj letni delovni na~rt. Nabrali smo ve~ kot deset vre~ odpadkov, ki jih
ljudje me~ejo po prelepi naravi, ki je na{a skupna kulturna dedi{~ina. ^e si lastnik gozda, {e ne pomeni, da ga lahko tudi onesna`uje{. Prav lastniki gozdov bi
morali biti prvi, ki bi {~itili naravo. Med akcijo smo opazili tudi ve~je {tevilo zapu{~enih motornih koles, odvr`enih v gozdu in ob vodah. Najbolj neodgovorno pa
je, da v Prevojski gmajni najde{ na kupe odpadnega materiala, po drugi strani pa nih~e od teh onesna`evalcev ne bi `elel imeti smeti{~a v svoji bli`nji okolici!
Najnevarnej{a za ljudi, `ivali in okolje pa je salonitna kritina, v kateri je {e polno strupenega azbesta, ki se prena{a po gozdu z vodo, zrakom, prena{ajo pa ga
tudi `ivali, ki imajo tam svoj `ivljenjski prostor. Vedno bolj bomo morali biti odgovorni za svoja dejanja v naravi, saj nam narava vse vra~a z obrestmi.

Tudi na{im zanamcem ohranimo ~isto in zdravo okolje.

✍ Danilo Kastelic

TRADICIONALNA REVIJA OTRO[KIH PEVSKIH ZBOROV DOM@ALSKE DEKANIJE

Svetovni dan Zemlje

Mladinski pevski zbor
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PRAVLJI^NI PAL^EK
Meseca aprila sta med drugim tudi dva pomembna
dneva - 2. april je svetovni dan mladinske
knji`evnosti, 23. april pa svetovni dan knjige. Zato
se je meseca aprila zaklju~il projekt Pravlji~ni
pal~ek, ki ga za vse pred{olske otroke in prvo{olce
organizira Knji`nica Dom`ale. Vse pridne bralce, ki
so se priklju~ili projektu, na koncu nagradijo. Letos
smo si ogledali glasbeno predstavo Damjane
Golav{ek z naslovom Besedni direndaj. Seveda pa
imajo veliko zaslugo pri tem projektu tudi star{i, ki
otrokom pridno prebirajo pravljice. Vse ve~ star{ev
se namre~ zaveda, kako pomembno je brati otroku.
S tem si bogati besedni zaklad in se hkrati u~i
knji`nega jezika. Otroci z bogatim besednim
zakladom la`je izra`ajo svoje ob~utke in se zato
menda hitreje ~ustveno in socialno razvijajo ter se
tudi la`je izra`ajo, kar je v vsakdanjem pogovoru in
v pogovoru v {oli zelo pomembno. Nau~ijo se
poistovetenja z osebami iz knjig in ob tem razvijajo
empatijo. Ne smemo pozabiti tudi, da dobra
komunikacija otroku omogo~a kvalitetnej{i stik z
vrstniki. S pravljicami lahko razvijamo tudi
dolo~ene vrednote (kaj je dobro in kaj ne, saj v
pravljicah vedno zmaga dobro nad zlim). Dandanes
so star{i vse bolj obremenjeni, vendar pa utrujenim
star{em, ki nimate energije za branje pravljic
otroku pred spanjem, sporo~am, da pravljice lahko
sprostijo tudi nas. ^as, ko otroci ne bodo ve~ `eleli,
da jim beremo, bo {e kako hitro pri{el, zato
izkoristimo ta ~as sedaj, preden bo prepozno. Tudi
~e otroci berejo `e sami, jih kdaj ’pocrkljajmo’ s
kak{no pravljico, ker to vedno dobro dene, saj je
pomembna tudi ~ustvena toplina, ki jo ob tem
do`ivljamo vsi skupaj. Nekje sem zasledila
podatek, da 19 % otrok zaspi la~nih. Koliko pa je
otrok, ki zaspijo la~ni ljube~e naklonjenosti, ki jo
izra`amo ravno z branjem pravljic in pesmic?

✍ Sergeja Kri`nar, vzgojiteljica

V PAL^KOVI DE@ELI
Otro{ka dramska skupina iz Kra{nje je skozi vse leto{nje {olsko leto pridno ustvarjala svojo predstavo,
za katero lahko re~em, da je malo druga~na od prej{njih. Predstava se dogaja na prostem in
obiskovalci, ki pridejo v PAL^KOVO DE@ELO, se morajo z vodi~ko Vesno sprehoditi vse od O[ Kra{nja
do bli`njega gozda, kjer nekje na robu gozdi~ka bivajo pal~ki skupaj z ostalimi prebivalci Pav~kove
de`ele.
Pobudnica otro{ke predstave na prostem je gospa Vera Begu{, na pomo~ pa sem ji prisko~ila tudi
sama in tako sva skupaj predstavili idejo na{im mladim igralcem, ki so bili takoj pripravljeni
sodelovati. Tako smo vsi skupaj z veseljem za~eli vlagati energijo v vaje in delo.
Skupina mladih igralcev je starostno zelo raznolika, saj jo sestavljajo tako otroci, ki obiskujejo vrtec,
kot tudi tisti, ki `e zaklju~ujejo osnovno {olo. Dramska skupina {teje dvajset igralcev, ki so za dramsko
delo zelo motivirani, kot tudi talentirani. Iz vaje v vajo sta bila veselje za delo in `elja, da se dobro
nau~ijo tako interpretacije besedila kot tudi samega igranja. Na{e vaje so bile delavne, seveda pa so
dopu{~ale tudi spro{~enost in razigranost, kar je otrokom le spodbujalo veselje za skupno ustvarjanje
in jim dvigovalo motivacijo za delo. Svojo `eljo po igranju so izra`ali tudi z redno udele`bo na vajah,
ki pa jih ni bilo malo. Veliko mladih igralcev, ki so del Pal~kove de`ele, ima `e izku{nje z dramskimi
predstavami iz prej{njih let, zato so svoje znanje z odra in zaprtega prostora znali hitro uporabiti na
odprtem prostoru v naravi. Prav tako so se nam pridru`ili tudi novi igralci, ki so se prav tako dobro
v`iveli v igro kot tudi v svojo vlogo.
Premierna predstava Pal~kove de`ele je bila 21. 4. 2007, ponovitev pa je sledila 28. aprila. Bili smo
veseli {tevil~nega obiska, zato upam, da vam je bilo tistim, ki ste si na{o predstavo `e ogledali, v{e~.
Prav tako upam, da se je v otrocih, ki so pri{li v Pal~kovo de`elo, prebudila otro{ka domi{ljija in da so
u`ivali ob pogledu na pal~ke in pal~ico, zaj~ke, veveri~ko, medvedke, lisico, sovo, muco ter vilo.

Prepri~ana sem, da so bili najmlaj{i
obiskovalci Pal~kove de`ele veseli
tudi majhnih darilc, ki so jih dobili od
`ivali. Verjetno pa jim je bil ~aj na{e
pal~ice Maru{ke tudi v{e~.
Predstava bo ponovno o`ivela zelo
kmalu in upam, da boste pri{li v
Pal~kovo de`elo, ki je nekje na robu
Kra{nje. Ali je to res, pa preverite ob
prvi prilo`nosti kar sami.

Zahvalila  bi se rada vsem, ki ste
pomagali in na kakr{en koli na~in
pripomogli, da je na{a Pal~kova
de`ela zares o`ivela. Hvala vam.

✍ Nina [trukelj

DAN ZEMLJE
Nikoli ni prepozno, da za~nemo skrbeti za okolico, v kateri `ivimo, da bo ~istej{a in
nam bolj prijazna. Ker je imela Zemlja pred kratkim svoj praznik - dan Zemlje, smo
se v Vrtcu Medo odlo~ili, da tudi otroci in vzgojiteljice nekaj prispevamo k ~uvanju
na{ega okolja in s tem tudi na{e Zemlje.
Z otroki smo se veliko pogovarjali o tem, kako lahko kar najbolje pripomoremo k
zdravju narave; zbirali smo razli~ne ~lanke o na~inih onesna`evanja in iskali
re{itve; izdelali smo plakate, na katerih opozarjamo na posledice onesna`evanja.
Iz nekaj odpadnega materiala, ki smo ga zbrali, smo izdelali razli~ne izdelke: vozila,
hi{e, `ivali, drevesa ..., ki smo jih tudi razstavili; preostanek materiala pa smo
skupaj odnesli na bli`nji ekolo{ki otok, kjer smo predmete iz stekla odvrgli v
zabojnik za steklo, papir in karton v zabojnik za papir in plasti~ne embala`e v
zabojnik za plastiko in plo~evino.
Z otroki smo na temo dan Zemlje kar veliko postorili in vsaj malo pripomogli k
~istej{i okolici. Tukaj pa se na{a zgodba {e ne kon~a, saj bomo odslej bolj pazili na
na{o naravo in ji {e naprej pomagali, da bomo lahko rasli v manj onesna`enem in
bolj zdravem okolju.
Skrb pa naj ne velja samo na{im otrokom, temve~ {e posebej nam odraslim, ki smo s svojimi dejanji otrokom vzor.

✍ Ur{a Narobe,
Vrtec Medo v Kra{nji
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TABOR V KO^EVJU
Prva triada iz P[ Blagovica je bila na tridnevnem taboru v domu Jur~ek v Ko~evju.
Po toplem sprejemu smo najprej napolnili `e prazne `elod~ke in tako nabrali
novih mo~i, da smo si lahko uredili na{e nove sobe. Da smo oblekli posteljnino,
smo porabili res veliko energije, saj je ve~ina otrok to po~ela prvi~. Dragi star{i,
va{i otroci sedaj to znajo. Pustite jim kdaj tak{no veselje tudi doma. Razpakirati
je bilo potrebno vso prtljago in vsem razkazati, kaj ima kdo s seboj. Ker je bilo to
tako zelo zabavno, smo kosilo do~akali kar v sobah. Dolo~ili smo de`urne, ki so
skrbno pripravili jedilnico. Po slastnem kosilu smo se odpravili po mestu Ko~evje
do jezera in si ogledovali in opozarjali na za{~itene stvari (rastline, `ivali,
zgradbe) in med tem izvedeli polno zanimivih podatkov in anekdot. Utrujeni od
dolge poti in mraza smo se vrnili v dom, kjer nas je `e ~akala te`ko pri~akovana
ve~erja. Sledil je spoznavni ve~er, kjer so se u~enci predstavili s petjem in
plesom. Bilo je zabavno, a energije jim {e ni primanjkovalo, zato smo pripravili
{e zanimiv kviz in tako prebudili na{e male sive celice. Sledila je pravljica in
pripravili smo se na spanje. - Pa lahko no~!
Dobro jutro, zaspanci! Rana ura, zlata ura. Prebudila nas je {ele jutranja
telovadba, nato zajtrk. Dokler se ni zunaj nekoliko ogrelo, smo imeli najprej
dejavnosti v domu. Obnovili smo znanje o poznavanju dreves in njihovih plodovih
in si podrobno  in ~isto od blizu ogledali medvedko Matildo. Ni bila `iva, da ne
bo pomote. Nato pa smo {li po gozdni u~ni poti iskat sledi `ivali in naredili
mav~ni odlitek. Druga skupina pa se je odpravila ~ez ljubezenski most do
podzemne jame pogledat, ~e je zmaj Bine v njej. Menda so ga res videli, ampak
to vedo samo oni. Vrniti smo so morali na kosilo in nato zopet v gozd. Tam smo
postavili bivak in zakurili ogenj, kjer smo si nato na palicah spekli kruh in jabolka.
Res, da smo bili siti od slastnega kosila, ampak pe~enemu kruhu, pa ~e je bil {e
tako za`gan, se res nismo mogli upreti, kaj {ele pe~enim jabolkom. Bilo je zelo
zabavno in otroci so resni~no u`ivali v vseh  dejavnostih. Malo nas je skrbelo, kaj
bo z ve~erjo, saj smo bili po{teno siti, a kdo bi  zavrnil hrenovke v testu. Ti kuharji
so res znali poskrbeti za na{e `elod~ke. Po ve~erji smo se morali malo pretegniti,
zato smo od{li na kratek ve~erni sprehod po Ko~evju,  sledil je {e ples, kjer so

otroci porabili {e zadnje atom~ke svojih mo~i. Sledila je samo {e pravljica za
lahko no~, nato pa so utrujeni popadali v postelje.
^aka nas nov dan, poln novih dogodiv{~in. [e prej pa jutranja telovadba in zajtrk,
nato pa je bilo potrebno vse spakirati, saj po kosilu zapu{~amo dom Jur~ek. Za
tem so se najmlaj{i pogovarjali o vremenskih pojavih in si izdelali vsak svojo
vetrnico, starej{i pa so se pomerili v lokostrelstvu. Nato smo se mlaj{i odpravili
obiskat zmaja Bineta, ki pa ga na `alost ni bilo v jami, starej{i pa so se zopet
odpravili raziskovat ko~evski gozd. Sledilo je le {e skupno kosilo in podelitev
priznaj zmagovalni skupini pri kvizu in vsem tistim, ki so vse tri dni lepo skrbeli
za svojo sobo in si tako pridobili priznanje za najlep{e pospravljeno sobo. Nato
pa samo {e slovo od vseh, ki so v domu lepo skrbeli za nas, in hitro na avtobus
in na pot proti Blagovici, kjer nas `e te`ko ~akajo vsi tisti, ki so nas tri dni mo~no
pogre{ali. Zopet smo tu v va{em objemu, dokler je zopet kam ne popihamo!

✍ Sergeja Kri`nar, vzgojiteljica

De`ela Medimedo - Zdravstveni dom za pli{aste igra~ke
PPookkrriitt  bbaalloonn  kkoottaallkkaarrjjeevv  vv  [[ppoorrttnneemm  ppaarrkkuu  DDoomm`̀aallee  ssee  jjee  2266..  aapprriillaa  sspprreemmeenniill  vv  pprraavvii  zzddrraavvssttvveennii  ddoomm  zzaa  ppllii{{aassttee  iiggrraa~~kkee  aallii  zz  ddrruuggiimmii  bbeesseeddaammii  vv  DDee`̀eelloo
MMeeddiimmeeddoo..  OObbiisskkaalloo  ggaa  jjee  335500  oottrrookk  iizz  ddoomm`̀aallsskkiihh  vvrrttcceevv,,  MMeenngg{{aa  iinn  KKoommeennddee..  [[ttuuddeennttii  mmeeddiicciinnee  ssoo  oottrrookkoomm  pprreeddssttaavviillii  ddeelloo  zzddrraavvnniikkaa  nnaa  pprriijjaazzeenn  nnaa~~iinn,,  iinn
ssiicceerr  ttaakkoo,,  ddaa  zzbboolliijjoo  nnjjiihhoovvee  iiggrraa~~ee,,  kkii  ssoo  jjiihh  sskkuuppaajj  ppoozzddrraavviillii..  CCiilljj  PPrroojjeekkttaa  MMeeddiimmeeddoo  jjee  zzmmaannjj{{aattii  ttaakkoo  oottrroo{{kkii  ssttrraahh  pprreedd  zzddrraavvnniikkii  kkoott  ttuuddii  nneeggoottoovvoosstt
bbooddoo~~iihh  zzddrraavvnniikkoovv  oobb  ssrree~~aannjjuu  zz  nnaajjmmllaajj{{iimmii  ppaacciieennttii..

Projekt Medimedo je nastal pred ve~ leti v Skandinaviji, ko so {tudenti medicine opazili, da
ima vse ve~ otrok zelo negativen odnos do zdravnikov in zdravstvenega okolja nasploh.
Odlo~ili so se, da to spremenijo, leta 2001 so se projektu pridru`ili {e slovenski {tudenti
medicine, do sedaj je De`elo Medimedo obiskalo preko 3000 otrok. 

Projekt Medimedo je namenjen pred{olskim otrokom, da na spro{~en na~in preko igre
premagajo strah pred zdravni{kimi pregledi. V improviziran zdravstveni dom za igra~ke otroci
prinesejo svoje bolne prijatelje, obisk pri~nejo v ~akalnici, nadaljujejo v ambulanti,
operacijski sobi in oddelku za rentgen ter lekarni. Ne manjka niti igralnica za ~akajo~e
otroke, kjer se otroci in njihovi mali pacienti sprostijo, ri{ejo in se pogovorijo s {tudenti
psihologije. Sam potek je podoben kot v pravem zdravstvenem domu, v ~akalnici otroci
oddajo zdravstvene izkaznice igra~k, {tudenti otroke pripravijo na pregled tako, da se z njimi
pogovarjajo o obisku pri zdravniku, nato jih pokli~e sestra in vsak otrok s svojo igra~ko odide
v ambulanto, kjer  z zdravnikom skupaj pregledata bolnika. Po potrebi se opravi rentgensko
slikanje ali manj{a operacija. Po pregledu odide otrok z receptom v lekarno, kjer dobi
posladek ter priznanje za pogumen obisk pri zdravniku. Otrokom se tako ni treba bati, da bi
bili sami pregledani, in lahko spro{~eno sodelujejo pri igri. Ob tem je glavno vodilo, da se

otroke aktivno vklju~i v sam pregled bolne igra~e. Otroci lahko spra{ujejo, vsega se lahko dotaknejo, poskusijo, kako delujejo  stetoskop, merilec tlaka ...
Pred De`elo Medimedo pa stoji tudi re{ilni avtomobil, ki ga re{evalci otrokom razka`ejo, jim razlo`ijo osnove prve pomo~i in poudarijo telefonsko {tevilko 112,
ki jo morajo poklicati v primeru nesre~e. Tudi v re{evalnem avtomobilu velja pravilo, da se lahko vse vpra{a in se vsega dotakne.
Veselje in zadovoljstvo otrok je bilo neizmerno, otroci so bili ponosni, da so lahko pomagali svojim malim prijateljem, kar pa je {e bolj pomembno, prav
zagotovo se je strah pred zdravniki pri marsikaterem otroku precej zmanj{al.

✍ Katarina 

Po obisku zdravnika pa {e malo zabave 

Pe~ena jabolka in kruh so nam {li v slast
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ART BRUT
Galerija Repav{ek v Radomljah je med 22. aprilom in 5. majem gostila dela prav posebnih in v na{i
dru`bi premalo opa`enih umetnikov. Slikarska in kiparska dela t. i. ’art brut - grobe umetnosti so
ustvarili ~lani Varstveno-delovnega centra INCE iz Meng{a, ki kot posebna skupina ustvarjajo v
Mostah. Poleg upodabljajo~ih umetnosti sicer
gojijo {e glasbo; tokrat so se predstvili kiparji
in slikarji. 
Zakaj ’art brut’? Kdo so ustvarjalci?
Ustvarjalci, slikarji in kiparji, so ljudje s
posebnimi potrebami, brez vsakr{ne formalne
umetnostne izobrazbe, ki ustvarjajo pod
vodstvom mentoric, Alenke Miklav{i~, ki
pokriva kiparstvo, in Melite @erjav, ki bdi nad
slikarstvom.  Ljudje s posebnimi potrebami
skrivajo v sebi mnogo vsakovrstnih talentov, ki
jih je potrebno odkriti, jih aktivirati in nato
usmerjati. Rezultati takega dela so skoraj
neverjetni. To je torej ’art brut’ - groba
umetnost. 

S sprehodom skozi galerijo razstavljenih umetnin se je ~udenje prepletalo z navdu{enjem. Kot vsi
umetniki, tudi ti ustvarjalci v svoja kiparska in slikarska dela izlivajo sebe same, svoja opa`anja,
ob~utja, svoje dojemanje sveta, ljudi in dogodkov, ljubezni, strahu, bli`ine drug drugega, `ivljenja
samega. Vse to so prelili v olja in barve na platno ter obliko vsakdanjih, a dognano estetskih
predmetov - sklede, vaze, akte, `ivali - ujeli v glino.
Ponedeljkovo popoldne ob odprtju razstave nas je obiskovalce, ki se le ob~asno in redko sre~ujemo s tovrstno umetnostjo, obogatilo za spoznanje, da umetnost
ni domena samo akademsko izobra`enih, ampak tudi tistih, ki so v na{i dru`bi v~asih premalo opa`eni. 

✍ Marta Ker`an 

MEDOB^INSKO DRU[TVO INVALIDOV DOM@ALE, LUKOVICA, MORAV^E, MENGE[ IN TRZIN
DDrr`̀aavvnnoo  pprrvveennssttvvoo  vv  ssttrreelljjaannjjuu  zz  zzrraa~~nniimm  oorroo`̀jjeemm  

V telovadnici O[ Trzin je 21. aprila 2007  potekalo 16. dr`avno prvenstvo v
streljanju z zra~nim oro`jem. Invalidi tekmovalci so se pomerili v streljanju z
zra~no pu{ko in pi{tolo v kategorijah: NAC - neopredeljeni, SH1 - tekmovalci
z invalidnostjo nog, SH2 - tekmovalci z invalidnostjo rok, gluhi tekmovalci ter
SMS - tekmovalci, invalidi  z multiplosklerozo. 
89 tekmovalcev (mo{ki in `enske) je glede na invalidnost tekmovalo
posami~no v  6. skupinah. Tekmovanje je potekalo od 8. ure zjutraj pa vse do
17. ure popoldne. 
Tri~lanska komisija in sodniki so spremljali tekmovanje, ki je potekalo po
predpisih mednarodnega pravilnika za izvedbo tekmovanj ter pravilnika za
tehni~no organizacijo in izvajanju tekmovanj v streljanju.
Tekmovalci, ki so dosegli najbolj{e rezultate - zlato priznanje: 
mo{ki z zra~no pu{ko NAC - Darko [ajhar, DI Slovenj Gradec,
`enske z  zra~no pu{ko NAC - Pavlina Glu{i~, MDI  @alec,
mo{ki z zra~no pu{ko, kategorija SMS -  Viktor Hrast MDI iz [ale{ke doline,
`enske z zra~no pu{ko, kategorija SMS - Vera  Groznik,
mo{ki z zra~no pu{ko SH1 - Franc Pintar, DPS [tajarska,
mo{ki  z zra~no pu{ko SH2 - Gorazd Tir{ek, DP JZ [tajarske,
`enske z zra~no pu{ko SH2 - Doroteja KUNS, MDI iz [ale{ke doline,
mo{ki s pi{tolo,  kategorija NAC - Ludvik P{ajd,ml., MDI Ptuj.
Slavnostno odprtje sta opravila g. Muri, predsednik Zveze invalidov za {port
Slovenije, in ga. Perne, predsednica  MDI Dom`ale.
Za izredno dobro izvedbo tekmovanja so zaslu`ni: ~lan {portne komisije in
~lan strelskega dru{tva  Trzin g. Mu{i~, ravnatelj O[ Trzin g. Bre~ko in
sekretar  zveze za {port invalidov Slovenije g. Mali~ ter strokovna sodelavka
ga. Denis Bola Uj~i~.
ZDIS je MID Dom`ale `e drugi~ dodelila izvedbo dr`avnega prvenstva v
streljanju z zra~nim oro`jem in priznati je treba, da je bilo odli~no izvedeno.
Vsa  pohvala gre predsednici Vidi Perne, Heleni Weith in Slavku Novak, ki so

bili aktivni tudi v ~asu tekmovanja - od priprave jedilnice, odprtja tekmovanja,
vpisa tekmovalcev, pomo~i pri postre`bi hrane in pija~e do izrekanja
dobrodo{lice prihajajo~im tekmovalcem. Predsednica je prvim trem
uvr{~enim  podelila  medalje. 

Udele`enci 16. dr`avnega prvenstva so bili z izvedbo zadovoljni, za~utili so
pozornost in za`elenost prisotnih iz MDI Dom`ale.
Skupaj s strelci smo se veselili srebrnega priznanja, ki ga je z zra~no pu{ko
za MDI Dom`ale dosegel Marjan Kovi~. S pi{tolo je dosegel tudi bronasto
kolajno. Tanja Pirc iz MDI Dom`ale je v `enski ekipi z zra~no pu{ko pristreljala
bronasto odli~je.

✍ Martina Lampret

Utrinek s slikarske razstave

Okrasne, a hkrati uporabne sklede Tanje Lukman
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32. tradicionalno sre~anje invalidov MDI Dom`ale
15. aprila 2007 je v Hali komunalnega centra v Dom`alah
potekalo 32. tradicionalno sre~anje invalidov Medob~inskega
dru{tva invalidov Dom`ale, Lukovica, Morav~e, Menge{ in
Trzin. Teh sre~anj se invalidi navedenih ob~in veselimo, saj nam
vsak dan v letu, ki je pre`ivet v dobri dru`bi in v dru`bi s sebi
enakimi, pomemben.
Godba na pihala  Dom`ale je s himno in {e drugimi pesmimi
naredila uverturo v praznik invalidov.
Na leto{nje sre~anje so pri{li tudi vabljeni gostje, in sicer:
`upan ob~ine Dom`ale, `upan ob~ine Trzin, novo izvoljeni
predsednik ZDIS Drago Novak, predsednik pobratenega DI Izole
Zmago Vi{njevec in {e drugi predsedniki DI gorenjske regije ter
Kopra ter direktor Hotela Delfin Izola Branko Simonovi~.
Pozdravila  nas je generalna dr`avna to`ilka in ustanoviteljica
ter sekretarka dru{tva Beli obro~ (ta pomaga otrokom, ki so
do`iveli nasilje v dru`ini, in  `rtvam kaznivih dejanj) Vlasta
Nussdorfer. 
Pri{lo je tudi nekaj novinarjev.
Od predsednice MDI Dom`ale Vide Perne smo bili dele`ni
prijaznega pozdrava in nagovora. 
Razlo`ila je namen dela in aktivnosti dru{tva, ki je izbolj{ati
`ivljenje invalidom, program dela, ki temelji na {estih to~kah, in
ga ~lani na sede`u dru{tva uresni~ujemo skupaj s poverjeniki.
Brez prostovoljnega in sr~nega dela poverjenikov dru{tvo ne bi
moglo delovati.
Res je tudi, da se v novih dru{tvenih prostorih pove~ujejo
dejavnosti dru{tva. Vsak invalid, ki `eli poskrbeti za svoje
zdravje, dobi na dru{tvu strokovno pomo~ in nasvet in tudi
zdravilno prijazno besedo. Predsednica nas je povabila, da se
tudi v prihodnje ~im ve~krat oglasimo v  prostorih dru{tva in
povabimo {e druge.
Aktivnosti pa potekajo tudi izven sede`a dru{tva. Tako so bili v
preteklem letu zelo uspe{ni {portniki, ki na dru{tvo prina{ajo
priznanja in pokale.
Vzpodbudnim besedam govornikov je sledil kulturni program z
ansamblom ^epon,  ansamblom Prosen, 11-letnim pevcem
Nejcem in pevko Evo ^erne ter folklorno skupino Klas. Program
je povezovala Maja Mu{i~. Sledil je zabavni program z
ansamblom Gamsi. Po dobri hrani in pija~i smo se, kdor se je
pa~ lahko, tudi zavrteli. Ja, bilo je res lepo.
Hvala vsem vam, ki vam ni vseeno, kako `ivijo ljudje, ki so
zaradi razli~nih razlogov zaznamovani za vse svoje `ivljenje.
Hvala vsem vam, ki del svojih sredstev namenjate socialno
{ibkim in te`kim invalidom. Vem, da se veselite z nami.

✍ Martina Lampret

dru{tva
15Rokovnja~

glasilo ob~ine Lukovica
maj 2007

O B V E S T I L OO B V E S T I L O
OBVE[^AMO VAS, DA LAHKO PREVERITE VREDNOSTI

HOLESTEROLA IN SLADKORJA V KRVI TER POMERITE SVOJ
KRVNI TLAK.

MERITVE BODO

••  VVSSAAKKOO  DDRRUUGGOO  SSRREEDDOO  VV  MMEESSEECCUU
••  OODD  77..3300  DDOO  99..  UURREE

••  VV  ZZDDRRAAVVSSTTVVEENNII  PPOOSSTTAAJJII    LLUUKKOOVVIICCAA
Testne listi~e, s katerimi se meritve izvajajo je potrebno pla~ati, medtem ko sta

svetovanje in postopek preiskave brezpla~na.
CCeennaa  mmeerriittvvee  hhoolleesstteerroollaa  iinn  kkrrvvnneeggaa  ssllaaddkkoorrjjaa  jjee  44..5500  EEUURR..

Preiskava poteka na podlagi odvzema kaplje krvi iz prsta. Na pregled pridite te{~i!

Vljudno vabljeni!
Patrona`ni medicinski sestri
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dru{tva

OB^NI ZBOR MD JESENSKI CVET
Medgeneracijsko dru{tvo Jesenski cvet, ki deluje na obmo~ju Upravne enote
Dom`ale, je imelo 29. marca  redni ob~ni zbor. Ob~ni zbor smo organizirali v gostilni
Fr’frau  v Kra{cah pri Morav~ah. Udele`ila se ga je ve~ina ~lanov dru{tva, ki ima
trenutno 173 ~lanov. V okviru dru{tva deluje 21 skupin za samopomo~ starej{im, ki
jih vodi 35 voditeljic in voditeljev, ki delujejo kot prostovoljci.

Na ob~nem zboru smo ugotovili, da smo bili v dru{tvu v preteklem letu aktivni in
uspe{ni. Sprejeli smo poro~ilo o opravljenem delu v letu 2006 in na~rt dela za
naslednje obdobje. Sprejeli smo tudi finan~no poro~ilo in finan~ni na~rt. Zaradi
nekaterih spremenjenih zakonskih dolo~il smo morali tudi v na{em dru{tvu
pripraviti spremembo statuta. S spremembami smo se seznanili in potrdili nov
statut. Za opravljeno delo smo se zahvalili dosedanji predsednici dru{tva Tatjani
[trubelj in jo razre{ili funkcije. Za novo predsednico smo imenovali Vlasto Rozman
in ji za`eleli veliko uspeha pri vodenju MDJC. Prav tako smo se zahvalili 5
prostovoljkam, ki v dru{tvu sodelujejo `e ve~ kot 10 let.

Ob~nega zbora dru{tva sta se udele`ila pod`upan ob~ine Trzin Franc Mu{i~ in Franci
Pavli~, predsednik @erjav~kov iz Trzina. Opravi~ila sta `upana Antona Per{aka in
Andrejo Ko~ar, svetovalko za dru`bene dejavnosti, ter pohvalila delo na{ega
dru{tva. Skup{~ine se je udele`il tudi predsednik Dru{tva upokojencev iz Meng{a
Janez [utar, ki je poudaril dobro sodelovanje med dru{tvi. Iz morav{kega dru{tva
upokojencev se je skup{~ine udele`il podpredsednik Vlado Ocepek, ki je tudi
naglasil pomen dobrega sodelovanja med dru{tvom upokojencev in MD Jesenski
cvet.  

V dru`abnem delu sre~anja sta se predstavili skupini, ki sta v letu 2006 {ele za~eli
z delovanjem. Potem pa smo ob kosilu zaklju~ili {e eno skupno prijetno popoldne. 

Tudi ~lani obeh skupin, ki delujeta na obmo~ju ob~ine Trzin, in sicer skupina Na{e vezi in skupina Trzinski izvir, smo se udele`ili ob~nega zbora. Skupini imata
redna sre~anja enkrat tedensko v ob~inskih prostorih. V  skupinah se dobro po~utimo in skrbimo drug za drugega, skrbimo za to, da ostajajo na{i ~lani aktivni,
da vzdr`ujejo stike in da nimajo ob~utka, da so kot starej{i ob~ani osamljeni in zapu{~eni. 

✍ Voditeljici Na{ih vezi in Trzinskega izvira

USTVARJALNE DELAVNICE
V eni od prej{njih {tevilk Rokovnja~a smo obljubilii, da bomo dejavnost, predvsem
delavnice lukovi{kih upokojencev, posebej predstavili. Zadnji torek v aprilu sem jih obiskala
v njihovem prostoru v Lukovici na Starem trgu 1 (mimogrede: prostor je za dru`enje in za
take dejavnosti odlo~no premajhen). Tokrat so se ve~inoma upokojenke in en upokojenec
lotevali izdelave pun~k iz blaga. 
Kako poteka delavnica? Dogovorijo se, kaj jih zanima, od ro~nih spretnosti do kak{nih
unikatnih izdelkov. Tako so `e slikali na steklo, na ve~ na~inov oblikovali umetno cvetje, se
spoprijeli z umetnostjo kva~kanja,
tokrat so se lotili {ivanja pun~k. V
nekatere delavnice (kot je bila npr.
poslikava stekla) povabijo
strokovnjaka, nekatere vodijo kar
same, in sicer tako, da ena od
upokojenk pripravi primer izdelka
`e doma, razlo`i potek, vse pa
prinesejo potreben material in delo

ob `ivahnem pogovoru hitro ste~e. Naslednje sre~anje (zadnji torek v mesecu) si izdelke, ki jih
dokon~ajo doma, najprej poka`ejo, nato se lotijo nove teme. Njihove izdelke smo lahko ob~udovali 27.
aprila na sejmu v Lukovici na razstavi v KD Janka Kersnika, vsako leto pa se posebej predstavijo {e
septembra na razstavi Ustvarjalni upokojenec ob prazniku ob~ine Lukovica. 
Na~rtov je {e veliko, delavnice pa so eden od dobrodo{lih sodobnih na~inov njihovega udejanjanja.
Dru`enje, u~enje, ustvarjanje - izdelek in novo znanje pa sta nadgradnja tudi na{im upokojencem.
Pridru`ite se jim, veseli vas bodo! 

✍ Marta Ker`an 

Skupina Korenine s Korena na ob~nem zboru

Ure v pogovoru in delu hitro minejo

Izdelki

Podelitev priznanja
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15. sre~anje strojnih {ol
Slovenije

Ve~krat je bilo v tem glasilu tako ali druga~e
omenjeno srednje{olstvo. Tudi na{a ob~ina je
vpeta v to dogajanje, kajti mnogo na{ih dijakov
obiskuje srednje {ole v {ir{i okolici. Danes je
zelo aktualno govoriti o tehni{kih poklicih, ki jih
srednje{olsko izobra`evanje med drugimi tudi
ponuja. Prav kovinarstvo je zelo na udaru, saj teh
kadrov v gospodarstvu manjka povsod po
Sloveniji. 
Tako z veseljem predstavljamo 15. sre~anje
strojnih {ol Slovenije, ki je sredi aprila potekalo
v Velenju v Medpodjetni{kem izobra`evalnem
centru. Sre~anja se je udele`ilo okrog 50 dijakov
z mentorji, ki so bili iz 25 kovinarskih {ol petih
slovenskih regij. Program je bil zelo zanimiv, saj
je bilo poleg pestrega kulturnega dogajanja na
neformalnem tekmovanju potrebno sestaviti dva
kovinarska izdelka, in sicer lokomotivo na tirih in
klasi~no ra~unalo s premi~nimi maticami. Izbrani
dijaki iz vsake {ole, ki so ob enem predstavljali
tudi regijo, so sodelovali in drug drugemu
pomagali pod nadzorom mentorjev. Omembe
vredno je, da je bilo na udele`enih {olah mesec
dni pred tem potrebno izdelati in nabaviti vse
sestavne dele za lokomotivo in ra~unalo (okrog
6500 kosov), ki so jih dijaki na sre~anju sestavili
v pi~lih dveh urah. 
Po opravljenem delu so se dijaki, ki se
izobra`ujejo za poklic strojni mehanik, odpeljali
na ogled ene najve~jih orodjarn v Sloveniji - v
Gorenje, kjer izdelujejo orodja za svojo firmo in
za druge naro~nike, predvsem za avtomobilsko
industrijo. Dijaki, ki se izobra`ujejo za strojne
in{talaterje, pa so od{li na ogled
termoelektrarne [o{tanj, kar so oboji z
zanimanjem sprejeli. 
Pred zaklju~kom je navzo~e poleg drugih
predstavnikov {olstva pozdravil tudi velenjski
`upan Sre~ko Meh in poudaril pomen takih
sre~anj, saj so vzpodbuda za odlo~itev mladih za
take poklice, ki jih dr`ava mo~no potrebuje.
Menjava generacij je namre~ neizbe`na. 
Ob gostoljubnosti Velenj~anov in odli~ni
organizaciji sre~anja so se udele`enci zadovoljni
raz{li ob zvokih {olskega ansambla.

✍ Kamilo Domitrovi~

[[ttuuddeennttsskkii  kklluubb  DDoomm`̀aallee

Martin~kanje na toplem soncu
No, {e vseeno, kot je v navadi (kljub vsem velikim spremembam, ki pretresajo Zemljo), maja `e (ali {e
vedno) veselo ska~emo po soncu, med zelenjem in v vrve`u okolice. Lepo in toplo vreme je namre~
povod za najrazli~nej{e aktivnosti na odprtem. Tudi [tudentski klub Dom`ale pripravlja dogodke, ki se
prete`no dogajajo na prostem. Martin~kanje na toplem soncu v dobri dru`bi je torej na velikem pohodu!
Od zimske smu~arske scene smo se 10. maja za leto{njo sezono poslovili na ledeniku Molltal na
avstrijskem Koro{kem. In s snega se prestavljamo na odbojkarsko igri{~e pe{~enih zrnc. Na
dom`alskem bazenu se je s prvim majem odprla sezona odbojke na mivki za vse prave  odbojkarske
navdu{ence in tiste nedeljske {portnike. Za le 4 evre za vso sezono dobi{ sezonsko karto na
[tudentskem klubu Dom`ale. ^e ima{ raje `ogo s ko{em, se je v Dom`alah pred Agrobarom ravno
zaklju~il [KD turnir trojk. Ni pa ni~ izgubljenega, ~e te tam ni bilo, saj se konec maja za~ne poletna [KD
liga, ki bo trajala skozi vse poletje! Igralo se bo na odbojkarskem igri{~u ob dom`alskem bazenu, kjer
bosta na novo postavljena dva ko{a. Tekme bodo potekale v ve~ernih urah, dogajanje pa bo ves ~as
spremljala energi~na glasba, poskrbljeno pa bo tudi za osve`itev in prazne `elod~ke. Prijavnina zna{a
100 evrov na ekipo, podrobnej{e informacije pa te ~akajo na spletni strani www.studentski-klub.com
ali pa na drugi strani telefonske linije 041/757-727 oz. elektronskega naslova klementavcar@gmail.com. 
Martin~kanje pa ni izvzeto niti na dvodnevni ekskurziji v Dolomite in sosednjo Italijo, kjer bo 25. in 26.
maja potekala zaklju~na etapa kolesarske poslastice Giro d’Italia! Ogled dirke z vsemi dodatki je
zagotovo ena bolj{ih nalo`b v maju, saj bo tako aktivno in zanimivo kot tudi vrhunsko, napeto in
zabavno! Le poglej si www.studentski-klub.com in se odlo~i za podvig tudi ti! [tevilo mest je omejeno
zaradi prevoza koles!
No, za tiste, ki vam pa v teh cveto~ih dneh cvetni prah krav`lja `iv~ke, pa v maju [KDjevci priporo~amo
ogled kak{nega filma iz repertoarja jugoslovanske komedije. Filmski ve~eri so ob ponedeljkih in petkih
zve~er v klubskih prosorih! [e vedno lahko v istih prostorih dobi{ kupon~ke s popusti za raznorazne
fitness centre, kulturne dogodke in {portne do`ivljaje!
Za konec pa naj te le spomnim na ve~ere elektronske glasbe pod imenom Kopalkanje 007 na
dom`alskem bazenu skozi vse poletje! Letos pripravljamo (~e bo vse po sre~i) {e en dodaten ve~er, tako
da naj bi bilo dogodkov kar 6. Dela dovolj za vse poletje! [e pred tem pa bo organizirano Morjevanje v
juniju, {e vedno ~akamo tvoje predloge za projekt meseca junija, naj bi se pa v taistem mesecu zgodil
tudi [KDjev pikinik pred vrati, kjer bomo  malo uredili okolico, spekli kak ~evap~i~, se umaknili malo od
vseh knjig, ki nam te`ijo mize, mogo~e ekolo{ko oprali avto … Kdo bi vedel! Zato le spremljaj [KD
dogajanje, poslu{aj TRR v [odrovih ve~erih na Radiu Hit vsak ponedeljek od 22.00 do 24.00! In ob vsem
tem {e na veliko u`ivaj! In se seveda martin~kaj!
Se vidimo!

✍ Ekipa [KDja  

NASTOP OTRO[KEGA PEVSKEGA ZBORA NA
OBMO^NI REVIJI

V petek, 20. aprila, je na O[ Preserje
pri Radomljah potekala Obmo~na
revija otro{kih pevskih zborov.

Revije sta se udele`ila tudi Otro{ki
pevski zbor O[ Brdo pod vodstvom
Jake Hawline in Mladinski pevski
zbor “Brdis”, oddelek Glasbene {ole
Dom`ale, ki deluje na Brdu, pod
vodstvom Toma`a Pirnata. S
spremljavo so nastop obogatili
u~enke in u~enci na orffovih
instrumentih, s klavirsko spremljavo
pa pianistka Ana Stoschitzky. 

✍ Tina U{tar
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Sezona klopov je na vi{ku
Znano je, da so klopi dejavni od marca do novembra oziroma, ko se zemlja
ogreje od pet do sedem stopinj, `e i{~ejo hrano. Maja in junija pa je njihova
aktivnost najvi{ja. Najti jih je mogo~e na nadmorski vi{ini od {eststo do
tiso~ {eststo metrov. Gorenjski in {tajerski gozdovi {tejejo menda najve~
oku`enih in zato zdravju nevarnih klopov v Sloveniji. Tudi na{ okoli{ ni
nobena svetla izjema, saj skoraj vsakdo med nami pozna koga, ki se je
oku`il z ugrizom klopa. Torej je sedaj prava prilo`nost, da si malo osve`imo
vedenje ali pa izvemo kaj novega o teh malih nevarnih  po{astih.

Klopi se najraje zadr`ujejo v listnatih gozdovih z bujno podrastjo, v grmovju,
na obronkih gozdnih jas, na travnikih, kjer so posebej  aktivni med prvima
sezonama ko{nje trave, tudi na vrtovih okrog hi{ jih je mo~ najti. Klop ne
potrebuje veliko prostora za gibanje, saj ve~ino ~asa pre`ivi kot nepovabljen
gost na toplokrvnih `rtvah. Ponavadi se povzpne na travno bilko, na konec
veje v grmovju in ~aka. ^aka, da se pojavi toplokrven gostitelj - `ival ali
~lovek. Na pticah ali sesalcih lahko pre`ivijo kar dolgo ~asa kot njegovi
zajedavci. Pri tem jih seveda oku`ijo, ~e so tudi sami oku`eni. 
Ko se gibljemo v naravi oziroma na obmo~ju, kjer domujejo tudi ti mali
paraziti, lahko mimogrede padejo na na{a obla~ila. Klop porabi veliko ur, da
na na{i osebi najde primerno mesto, ki je ponavadi pod koleni, v dimljah,
pod dojkami, za u{esi, kjer bo zasadil svoj rilec in nam pil kri. Pravzaprav
samica klopa sesa kri, ker jo potrebuje za svoj zarod, samec pa sesa tkivno
teko~ino. Ugriz klopa je nebole~, ker s svojo slino omrtvi~i mesto vboda in
zato ga za~utimo {ele nekaj ur pozneje. 
Klop ima tri faze razvoja in prav vse tri faze nam lahko pijejo kri. Samica
izle`e od 400 do 800 jaj~ec, iz katerih se razvijejo lavre, te  splezajo na veje
in travne bilke in ~akajo gostitelja, ki jih bo hranil s svojo krvjo, ~e jih prej
ne uni~imo, spet padejo na tla in se razvijejo v nimfe in zgodba se ponovi in
nato pride faza klopa. Zato verjamem reku: “Ta se pa dr`i kot klop”. 
Ve~ vrst nevarnih nalezljivih bolezni povzro~ajo klopi. V Sloveniji so
najpogostej{e tri. Pogosta je borelioza, za katero so zna~ilni rde~i made`i na
ko`i, kar pa ni nujno da se izrazi pri vseh. Rde~ina se pojavi po 2-32 dneh od
ugriza klopa na istem mestu ali pa lahko ~isto nekje drugje na telesu.
Zna~ilno je, da za dlan velika rde~ina pri~ne v sredini bledeti, le robovi
ostanejo rde~i in se {irijo. Obvezno je potrebno obiskati zdravnika, kajti le
pravo~asno zdravljenje z antibiotiki lahko znatno omili posledice. Kasnej{e

nezdravljene spremembe te bolezni se  lahko ka`ejo kot kroni~no vnetje
ko`e, sklepov in `iv~evja. 
Druga najpogostej{a bolezen,  klopni meningoencefalitis,  je virusno
obolenje mo`ganske ovojnice in osrednjega `iv~evja. Tu na mestu ugriza ni
vidnih znakov, se pa pribli`no sedmi dan  pojavijo slabo po~utje, bole~ine v
mi{icah in glavobol. Bolezen se za~asno potuhne, nakar sledi druga faza
obolenja s povi{ano temperaturo in mo~nim glavobolom. Bolezen lahko
pusti trajne posledice, to je zmanj{ana delovna sposobnost, zbranost,
glavoboli, tudi ohromelost.

Erlihiozo prena{a rjavi pasji klop in ima podobne znake kot prej{nji dve, le
da je tu mo`na tudi odpoved ledvic in krvavitve v ~revesju.    

Verjetno ste `e sli{ali ne{teto nasvetov, kako odstraniti klopa, ~e se je `e
naselil na va{em telesu. Priporo~ljiva je nabava  pincete, dobite jo v lekarni,
za odstranjevanje klopov. ^e jo `e imate, pa, prosim, nikar kar ’{avs’ zgrabiti
klopa in ven z njim. Za odstranitev si morate vzeti ~as. Vedeti morate, da
ima klop na rilcu, ki ga je zasadil v va{o  ko`o, ve~ majhnih zobcev,
nanizanih v vrste in so ukrivljeni v smeri, ki je nasprotna ugrizu. Zato se je
potrebno lepo umiriti, pinceto razku`iti z alkoholom, prijeti klopa ~imbolj pri
ko`i, ga rahlo povle~i v ve~ smereh,  da razmajate zobce in ga po~asi izvle~i.
Klopa je najbolje nato za`gati ali zme~kati, kajti v nasprotnem primeru, ~e
ga kar odvr`ete na tla oziroma v {koljko, se bo vrnil v naravo in zgodba se
ponovi. Mesto ugriza in roke ter pinceto pa ponovno razku`iti.
Seveda je najbolje, ~e klopa sploh ne dobite. Zatorej, ko greste v gozd ali
na travnik v  sezoni klopov, to je, ko greste po delovnih opravkih ali za
razvedrilo in rekreacijo,  primerno se oblecite. Obla~ila naj bodo svetla,
gladka, dolge majice in hla~e. Priporo~ljivo je obuti {kornje oz. visoke
~evlje. Nikar ne pozabite v lekarni kupiti sredstva, ki odvra~ajo klope, ki jim
ta parfum ni~ ne di{i. Da pa se boste obvarovali bolezni oku`enih klopov, je
priporo~ljivo cepljenje, ki poteka v dveh zaporednih fazah in ponovitvi ~ez
pet let.
Zima, ki je za nami, ki je skorajda ni bilo, je zagotovo tudi kriva, da bo to leto
sezona klopov obilna. Mogo~e pa bo tudi {e zelo vro~e, kajti pravijo, da se
v hudi vro~ini klopi potuhnejo, ampak z jesenjo zagotovo zopet pridejo,
~eprav v ne tako velikem {tevilu. ^im manj klopov vam `elim.

✍ Milena Brada~ 

Gibanje za zdravje
SSvveettoovvnnii  ddaann  ggiibbaannjjaa,,  kkii  ggaa  oobbeellee`̀uujjeemmoo  1100..  mmaajjaa,,  pprriinnaa{{aa  ssppoorroo~~iilloo  SSvveettoovvnnee
zzddrraavvssttvveennee  oorrggaanniizzaacciijjee,,  ddaa  zzaa  nnaassttaanneekk  bboolleezznnii,,  zzaarraaddii  kkaatteerriihh  ddaanneess
nnaajjppooggoosstteejjee  zzbboolleevvaammoo,,  ppoommeemmbbnnii  ttuuddii  ddeejjaavvnniikkii  nneezzddrraavveeggaa  `̀iivvlljjeennjjsskkeeggaa
ssllooggaa..  

Eno tretjino primerkov raka bi bilo mogo~e prepre~iti, ~e bi vzdr`evali normalno
telesno te`o in bili zmerno telesno dejavni vse `ivljenje. Kombinacija neprimerne
prehrane, pomanjkanja telesne dejavnosti in kajenja k 80 % prispeva prezgod-
njim boleznim. 
Koristi redne telesne dejavnosti za zdravje so neprecenljivega pomena. Redna
telesna dejavnost pomaga zgraditi in ohranjati zdrave kosti, mo~ne mi{ice in
gibljive sklepe. ^e smo redno telesno dejavni vse `ivljenje, si v starosti
podalj{ujemo zdravo `ivljenje. 
Telesna dejavnost ima ugodne u~inke tudi na zmanj{evanje stresa, depresije,
strahu in osamljenosti. Spodbuja splo{no dobro po~utje in samozavest. Redna
telesna dejavnosti v veliki meri pripomore, da na{e telesne in miselne sposobnosti ne zakrnijo in da ostanemo dolgo vitalni. Telesna dejavnost pomaga
vzdr`evati normalno telesno te`o. Pri `enskah pomaga prepre~evati osteoporozo in zmanj{evati tveganje za zlom kolka. Zmanj{uje tveganje za razvoj bole~in v
kri`u in v kolenih. Gibalne/{portne aktivnosti so tudi dobra prilo`nost za dru`enje in pridobivanje novih prijateljev.
Za krepitev in varovanje zdravja je pomembno, da smo telesno dejavni vse `ivljenje od otro{tva do pozne starosti  Minimalna priporo~ena telesna dejavnost,
ki varuje na{e zdravje, je redna telesna dejavnosti zmerne intenzitete, ki naj jo otroci in mladostnimi izvajajo 60 minut vsak dan, odrasli pa vsaj 30 minut vsak
dan v tednu. 
V teh prijetnih pomladnih dneh, ko je mo`nosti za gibanje najve~, vam `elim veliko gibanja in {portnih aktivnosti.

✍ Katarina 

Gibanje na sve`em zraku je zelo pomembno za zdrav razvoj na{ih otrok

maj 2007  21/5/07  12:13  Page 18



19Rokovnja~
glasilo ob~ine Lukovica

maj 2007

{port

USPEHI ANTIMONA S TROJAN SE NADALJUJEJO TUDI V REGIJSKI LIGI V
MALEM NOGOMETU CELJE

^lani malonogometnega kluba Antimon s Trojan so v leto{nji sezoni pri~eli tekmovati tudi
v Regijski ligi v malem nogometu Celje, ki je nastala iz obmo~nih rekreativnih lig ter
zdru`uje najbolj{e rekreativne klube s {ir{ega celjskega podro~ja. Liga zdru`uje ekipe od
Litije, Bre`ic pa tja do Slovenskih Konjic in {teje deset klubov. Redno kolo lige je vsak
~etrtek, tekme pa sodijo sodniki iz dr`avne lige. V ligi nastopajo naslednje ekipe: KMN Piloti
Rade~e, Relax Avto{ola Velenje, [D Motnik, KMN Senovo Kr{ko, Antimon Trojane, KMN
Bubka Bar Bre`ice, KMN Debro La{ko, [D Vitanje, [D Sava Litija ter KMN Juventus
Hrastnik.
Redno kolo lige se igra vsak ~etrtek v drugem kraju oz. mestu, kar pomeni, da je vsak klub
zadol`en za organizacijo enega kola. Za organizacijo 4. kola Regijske lige Celje, ki je bilo
26. 4. 2007,  je bilo zadol`eno [portno dru{tvo Trojane. Najve~ji problem organizacije je
predstavljalo {portno igri{~e, ki na Trojanah nikakor ne ustreza standardom za organizacijo
tak{nega kola. Problem smo re{ili tako, da je celotno kolo potekalo na igri{~u v Blagovici,
za kar se krajanom iz Blagovice {e enkrat zahvaljujemo. 
Vse {tiri tekme, ki so bile odigrane na igri{~u v Blagovici, so bile nadvse zanimive, gledalci
pa so lahko u`ivali v natan~nih podajah, ~udovitih golih in spektakularnih obrambah

vratarjev. Najbolj pa so gledalci u`ivali v zadnji tekmi 4. kola, v kateri sta se pomerili doma~a ekipa Antimon Trojane ter [D Sava Litija in se veselili kon~nega
rezultata in zmage Antimona z 2 : 0. Oba gola je za ekipo Antimon Trojane dosegel Matej Lavra~ in se s tem se je Antimon Trojane {e dodatno utrdil na tretjem
mestu lestvice. Nogometa{em Antimona `elimo ~im ve~ dose`enih golov v preostalih kolih, ~im bolj{i kon~ni rezultat, predvsem pa igri{~e na Trojanah, na
katerem bi lahko naslednje leto gostili najbolj{e ekipe iz Velenja, Kr{kega, Litije, Hrastnika in drugih mest. Po odli~nih rezultatih, ki jih dosegajo nogometa{i
Antimona s Trojan, si igri{~e nedvomno zaslu`ijo. 

✍ Petra Hlebec

ZAKLJU^EK AEROBIKE NA TROJANAH

@e drugo leto zapored so dekleta in `enske s Trojan in okolice ob torkih dihale in

korakale po ritmih, nabirale novih mo~i za prihajajo~e izzive ter pridno ponavljale

koreografijo, ki jih je narekovala in{truktorica Ana iz [D Spin Zagorje. Aerobika na

stepih je med ~lanicami [D Trojane, ki vsako leto organizira aerobiko zelo priljubljena,

saj je na na{ih tedenskih sre~anjih med ’aerobi~arkami’ v zraku ~utiti zgolj pozitivno

energijo, spro{~enost in veselje, da smo nekaj storile zase in svoje zdravje. V aprilu

smo z aerobiko za nekaj mesecev zaklju~ile, ponovno pa bomo z vadbo za~ele v zgodnji

jeseni, ko ne bo ve~ toliko prilo`nosti za gibanje na prostem. 

✍ Petra Hlebec

DR@AVNE PRVAKINJE V RITMI^NI GIMNASTIKI
Katja Cerar, [pela Jude`, Katarina Ili~, Manca Kri`nar, Melita Moneta in Zala Ser{en
smo dekleta, ki treniramo ritmi~no gimnastiko na O[ Janka Kersnika Brdo, v kategoriji
mlaj{ih deklet v C programu.
V soboto 15. 4. 2007 smo se udele`ile podro~nega tekmovanja na O[ Antona Martina
Slom{ka na Vrhniki in dosegle drugo mesto. S tem uspehom smo si zagotovile nastop
na dr`avnem tekmovanju, ki je potekalo 12. 5. 2007 prav tako na O[ Antona Martina
Slom{ka na Vrhniki. Nastopile smo devete od dvanajstih najbolj{ih ekip v dr`avi.
Za~etna trema se je razblinila takoj, ko smo pripravljene in z nasme{kom na ustnicah
stopile na tekmovalno preprogo. Vaja je bila skoraj brez napak. Nestrpno smo ~akale
razglasitev rezultatov. In kon~no smo jo do~akale. 1. mesto O[ Janka Kersnika Brdo.
Postale smo dr`avne prvakinje v C programu ritmi~ne gimnastike mlaj{ih deklet, kar
spada pod {olska {portna tekmovanja. Bile smo zelo vesele in sre~ne, ko so nam okrog
vratu obesili zlate medalje, v roke pa podelili velik ble{~e~ zlat pokal.
Tako je na{ nekaj letni trud obilno popla~an. Za ta lep uspeh pa ima najve~je zasluge
na{a trenerka Petra Kamen{ek iz ritmi~nega kluba Ble{~ica, za kar se ji prav lepo zahvaljujemo. @elimo pa si, da bi {e vnaprej ostala na{a trenerka in nas
spremljala ob vseh {portnih vzponih in padcih.

✍ Vesele Ritmi~arke 
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vrtnarski koti~ek

ROKOVNJA^EV VRTNARSKI KOTI^EK  
VVrrttnnaarrjjeevvaa  oopprraavviillaa  vv  jjuunniijjuu  --  rroo`̀nniikk

Juniju je dala ime Junona, boginja neba. Slovensko ime ro`nik ozna~uje mesec, ko polja in travniki dehtijo od tiso~erih ro`. ^e junija sonce pripeka in vmes
de`ek rosi, obilo zemlja rodi.
Junij se pogosto za~ne tako, kot bi lahko pri~akovali za prvi poletni mesec: topel je in son~en.
V tem mesecu se poslavlja sve`ina pomladi, v vrt pa prihajata razko{je in sladkost poletja. Junij je za vrtnarje eden izmed najlep{ih mesecev. Perunike in
vrtnice praznujejo svoje opojno razko{je. Junija prevzamejo na vrtu najpomembnej{o vlogo vrtnice, ki jim pravijo tudi kraljice cvetlic. Vsepovsod se odpirajo
`ivobarvni cvetovi, se`emo lahko `e po prvih pridelkih in sade`ih, pogosto pa k prijetnemu razpolo`enju pripomore tudi vreme. Srce vrtnarja se veseli tiso~erih
prijateljev. Na splo{no lahko za junij re~emo: zalivanje, okopavanje, gnojenje in zatiranje plevela so glavna opravila tega meseca. Dela na zelenjavnem vrtu
nikoli ne zmanjka. [e naprej oskrbujemo grede z zelenjavo. Z veseljem naredimo setev za pozno `etev. Zdaj posejemo zelenjadnice, ki jih bomo pobrali jeseni.
To so pozno korenje, zadnji nizki fi`ol, zimski ~esen in pozne sorte kolerabe, pa tudi gomoljasti komar~ek ter nekaj redkvic in redkev ter {e malo solate berivke.
Predvsem pa je zdaj ~as za setev jesenske in zimske solate, zeleni in rde~i radi~ ter endivijo.
Zelenjavo, ki smo jo sejali maja, je treba pikirati (presaditi). Zdi se, kot da v tem mesecu raste vse z dvojno hitrostjo, predvsem pleveli, kot so: koprive, osati,
pirnice, plaze~a zlatica, poljski in plotni slak, rega~ica, regrat ter hitro zasajajo~i se pleveli lobode, metlike, naravne vrste trav, rogovil~ek, zvezdice idr. Te
hitro rasto~e plevelne rastline ~im prej odstranimo, da ne bi zadu{ile mladih vrtnin. Odstranjeni plevel nam lahko koristi kot zastirka za pokrivanje zemlje.
Na gredah je primerno rastline razred~iti. Dodatno osipamo krompir, por in grah. Osipavanje je priporo~ljivo tudi pri nizkem, grmi~astem fi`olu in zelju. Pri
paradi`niku redno od{~ipavamo odve~ne vr{i~ke in ga sproti privezujemo k opori. Za zdravo in zadovoljivo rast vrtnin je potrebno tudi redno gnojenje in

zalivanje. Vsa zelenjava potrebuje
veliko vode. Tudi tu moramo
upo{tevati pravilo, da je treba v
srednje suhem vremenu porabiti
okrog 10 litrov vode na 1m2, to je
pribli`no toliko, kot zalije rahel de` v
eni uri. Kdor `eli imeti natan~ne
podatke, naj si nabavi de`emer ali
ombrometer. Z njim lahko merimo
koli~ine naravnega de`ja ter vodo, ki
pade na grede z zalivanjem. Kumar in
fi`ola ne smemo zalivati z mrzlo vodo;
voda naj bo ogreta na 20 °C. Paziti pa
moramo tudi, da pri zalivanju ne
zmo~imo listov. 

Lep vrtnarski pozdrav vam `eli 
✍ Traj~e  Nikoloski  

Proti koncu junija si `e lahko privo{~ite rabarbaro Okopavanje in odstranjevanje plevelov

Trganje zalistnikov (pinciranje) Opora za paradi`nik in odstranjevanje zalistnikov

Presajanje in zalivanje
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Leta niso pomembna
Nekega dne v za~etku marca sem se peljal iz Lukovice proti domu
skozi Zgornje Prapre~e. Opazil sem svojo dobro znanko, kako dela
butare za kru{no pe~. Ustavil sem avto in jo pozdravil.
Hudomu{no sem jo vpra{al, zakaj dela butare iz tako grde hoste.
Odvrnila mi je: “Kru{na pe~ ni~ ne vpra{a, iz kak{ne hoste je
narejena butara!” Klepet z njo je bil prijeten, saj je bil tudi dan
prijeten in son~en.  

Kdo je moja znanka in zakaj je {e kako omembe vredna? To je
Slavka Petrlin ali po doma~e Hkav~eva Slavka iz Zgornjih
Prapre~, razlogov, zakaj vam jo predstavljam, pa je ve~.

Spet je pograbila sekirico in ’udri po hosti’. Ni je bilo veje, da bi
se uprla 87 let stari roki, ki je vihtela sekirico. Ja, res je, Slavka
jih ima polnih 87, a je {e vedno ~ila in zdrava, {e vedno
pripravljena prijeti za katero koli delo. Ko sem jo vpra{al, koliko
butar je v `ivljenju naredila, sem izvedel, da “nekaj tiso~,
verjetno kar precej tiso~”. Od kod rekorderska {tevilka, je ~isto
enostavno. Slavka je veliko let hodila delat butare mnogim
ljudem, ki so jo prosili. Pa tudi pomo~i na polju ni odrekla.
Njeno veliko dobroto in toplino pa so ob~utili tudi mnoge rejenke
in rejenci, ki so bili pri Slavki v rejni{tvu. Slavka je bila namre~
mnogo let rejnica. Mnogim je bila druga mama, mnogim celo
veliko bolj{a kot lastna mati. Njena dobrota se odra`a skozi celo
njeno `ivljenje. Veliko rejenk in rejencev jo {e vedno radi obi{~e. 
Draga Slavka, verjetno bo{ tudi ti prebrala tale ~lanek. Prosim,
verjemi, da je ~ista resnica, kar sem zapisal. Tudi sam sem eden
tistih, ki se bodo tvoje dobrote vedno spominjali. Ko sva bila z
`eno v slu`bi, si v varstvo poleg svojih rejencev sprejela brez
pomisleka {e dva najina otroka.

Slavka, hvala ti!

✍ Tvoj prijatelj

40. obletnica zaklju~ka osemletnega {olanja na Brdu, Foto: Viktor Jemec

Z ob~nega zbora KD Janka Kersnika, prispevek je bil objavljen v pre{nji {tevilki
Foto: Viktor Jemec
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Stanovanjski sklad RS bo
gradil v ob~ini Lukovica
SSttaannoovvaannjjsskkii  sskkllaadd  RReeppuubblliikkee  SSlloovveenniijjee,,  vv  sslluu`̀bbii  VVllaaddee  RRSS,,  jjee  vv  llaannsskkeemm  lleettuu  ooddkkuuppiill
ddeell  zzeemmlljjii{{~~  vv  ppoosslloovvnnoo  ssttaannoovvaannjjsskkii  ccoonnii  LLuukkoovviiccaa  ((zzeemmlljjii{{~~ee  mmeedd  aavvttoocceessttoo  iinn
mmaaggiissttrraallnnoo  cceessttoo))..  NNaammeenn  SSttaannoovvaannjjsskkeeggaa  sskkllaaddaa  jjee  ggrraaddnnjjaa  pprreeddvvsseemm  nneepprrooffiittnniihh
ssttaannoovvaannjj  zzaa  mmllaaddee,,  ddrruu`̀iinnee  tteerr  ssoocciiaallnnoo  ooggrroo`̀eennee..  PPrreeddvviiddoommaa  ssee  bboo  zz  ggrraaddnnjjoo  zzaa~~eelloo
`̀ee  vv  tteemm  lleettuu  ......
Na obmo~ju Lukovice se bodo gradila prepotrebna stanovanja, predvidoma 135
stanovanj ter poslovni prostori. Po zazidalnem na~rtu so to predvsem ’kombinirani’
poslovno-stanovanjski objekti manj{ega obsega in vi{ine, tako imenovani vila - bloki.
Odlo~itev o obrtno-poslovno-stanovanjski  pozidavi obmo~ja je padla `e v prej{njem
obdobju, tako je kakr{na koli debata ali gradnja bo ali ne, odve~. Skrb ob~inske
uprave in ob~inskega sveta je predvsem v na~inu izvajanja, morebitni pomo~i
investitorju ter predvsem nadzoru `e omenjenjih gradenj. Pa ne nadzoru v smislu
oviranja, ampak previdnosti ... Zavedati se moramo, da gradimo, urejamo na{ kraj za
nadaljnje stoletje.
Spomin na izigravanje DARSA pri gradnji avtoceste je pa~ mo~an; protihrupnih ograj
{e dandanes ni, na Trojanah vse stoji (od{kodnine za {kodo na  objektih), prete`ka
vozila so preobremenjevala lokalne ceste brez od{kodnin. Vi{ek perverznosti pa smo
ob~ani do`iveli z postavitvijo mitnic - cestninskih postaj. Vsi dogovori, pogodbe in
pisma o nameri, da cestninskih postaj v Lukovici in Krtini ne bo, so danes pesek v o~i.
Menimo, da moramo pred pridobitvijio gradbenega dovoljenja dolo~iti vse potrebne
slu`nosti, dogovore, zavarovanja ob~inske in zasebne lastnine ter  dolo~iti
od{kodnine v primeru {kode in prekomernega obremenjevanja okolja.
Dogovori morajo te~i tudi o ustreznem sodelovanju in vklju~evanju lokalnega
gospodarstva v tako velike projekte.
Ob~inskemu svetu in ustreznim delovnim telesom ob~inskega sveta ter predvsem
`upanu g. Kotniku bomo predlagali delno kompenzacijo komunalnih prispevkov s
poslovno ali stanovanjsko povr{ino. To v praksi pomeni, da v zameno za delni
komunalni prispevek ob~ina dobi v last nekaj stanovanj in poslovnih povr{in.
Vse politi~ne stranke in neodvisni kandidati smo obljubljali podporo novim
stanovanjem, poslovnim povr{inam. Tu imamo sedaj mo`nost in predvsem prilo`nost,
da tudi in predvsem re{imo lastno problematiko pomanjkanj stanovanj in poslovnih
povr{in.

✍ Za OO SD Lukovica Gregor Bajde

Delovna telesa kon~no za~ela z delom

Po lanskih lokalnih volitvah se na na{i Ob~ini vse, kar je povezano z vzpostavljanjem normalnega delovanja lokalne oblasti
(konstituiranje ob~inskega sveta, konstituiranje komisij in odborov, sprejemanje prora~una ...), dogaja zelo zelo po~asi. Financiranje je
za~asno, Ob~inski svet brez delovnih teles je ohromljen, `upan in ob~inska uprava sta brez nadzora, `e veliko predolgo smo brez direktorja ob~inske uprave ...
Prepri~ani smo, da tako stanje za na{o ob~ino ni dobro oziroma je za njen razvoj zelo {kodljivo. No~emo {pekulirati, zakaj je tako in komu tako stanje ustreza
- o tem si lahko ob~ani ustvarite lastno mnenje, upamo pa, da bo tega stanja kmalu konec. V sredo, 9. maja, so se namre~ na Ob~ini na pol ure vrstile
konstitutivne seje delovnih teles, ki jih po statutu sklicuje `upan. Zdaj, ko je `upan le uspel najti ~as za to pomembno dejanje, pa je delo komisij, odborov,
svetov ... predvsem v rokah njihovih predsednikov in ~lanov. 
Upamo, da bodo novi predsedniki in ~lani delovnih teles zavihali rokave in poskusili nadoknaditi izgubljeni ~as ter vzpostaviti dejavno in razvojno naravnano
stanje na podro~jih, ki jih pokrivajo. 
Ponovno pa opozarjamo tudi `upana, da v ~im kraj{em ~asu opravi dol`nosti, ki mu jih nalaga polo`aj in z njihovim izpolnjevanjem zamuja - v prvi vrsti je to
predlog prora~una, brez odla{anja pa bi moral odpraviti tudi ve~ kot nenavadno in {kodljivo stanje v ob~ini, ki ga vzdr`uje {e iz prej{njega mandata, ter
imenovati direktorja ob~inske uprave. Ob~ina je namre~ brez ~loveka na tej pomembni funkciji `e od oktobra 2005.

✍ OO NSi Lukovica

Podmladek N.Si za materinski dan

’Po njih delih jih boste spoznali’ je stavek, zapisan Svetem
pismu, knjigi, ki jo `al mnogi premalo poznajo.
Za mnoge `ene in matere je bil leto{nji materinski dan nekaj
posebnega. Podmladek N.Si je za materinski dan najprej
presenetil ~lanice @enske zveze N.Si, saj jim je k njihovemu
prazniku ~estital dva dni prej. Obiskali so jih na njihovem
rednem sestanku in vsaki posebej v zahvalo za materinstvo
podarili cvet. V soboto, 24. marca, smo jih v na{ objektiv ujeli v
frizerskem salonu Bo`i~ na Vidmu, kjer so prijetno presenetili
ve~je {tevilo mater in `ena. Sre~ali smo jih {e v sredi{~u
Lukovice na po{ti in v trgovini, kjer so s podarjenim nageljnom,
na katerem je bila kraj{a misel, polep{ali dan mnogim
materam. ^lanom in ~lanicam mlade N.Si vse ~estitke za idejo.
Njihova mladost in zagnanost ter pripravljenost, da naredijo
nekaj lepega, nam daje slutiti {e kak{no prijetno presene~enje.
^e ne prej, se bodo njihove geste spomnili pred volitvami tudi
predstavniki drugih strank. 

✍  djd   
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OO SDS Lukovica                                          

Ob~inski odbor SDS Lukovica je imel v za~etku aprila redno letno programsko konferenco, na katero je
bil povabljen tudi poslanec v DZ RS Robert Hrovat, ki je udele`ence pozdravil tudi v imenu
Obljubljanske regije SDS. Konference se je udele`ilo preko 30 ~lanov in tudi ve~je {tevilo mladih iz vrst
SDM, slovenske demokratske mladine.
Iz poro~il je bilo razvidno, da je OO SDS Lukovica dobro delal kot celota, saj smo le tako lahko dosegli
najbolj{i uspeh na lokalnih voliltvah 2006. Posebno je bilo poudarjeno delo vseh tistih ~lanov, ki so po
svojih najbolj{ih mo~eh pripomogli k uspehu. Ta uspeh nam je pokazal, da bo potrebno zaupanje volivcev,
ob~anov ob~ine Lukovica, tudi upravi~iti. Zato smo se odlo~ili, da izvolimo novo vodstvo in s tem raz{irimo
nove, predvsem pa pridobimo mlade mo~i, ki bodo kos novim izzivom in nalogam. Tako je za predsednika
OO SDS Lukovica izvoljen Danilo Kastelic, ki bo skupaj z novim izvr{ilnim odborom OO SDS Lukovica vodil
stranko do naslednjih volitev. Glede na predstavljeni program bo imel izvr{ilni odbor OO SDS Lukovica
veliko dela in upamo, da ga bo tudi uspe{no izvajal.
Zaradi velikega {tevila mladih bomo najprej pristopili k ustanovitvi SDM - slovenske demokratska
mladine v OO SDS Lukovica. @elja je bila tudi po ustanovitvi kluba seniorjev OO SDS Lukovica in krajevnih
odborov SDS v ob~ini Lukovica. V OO SDS Lukovica smo slo`ni in bomo delovali skupaj kot dobra ekipa.
Na{ glavni cilj je, da s svojimi mo~mi pripomoremo k ~im bolj{emu in bolj kvalitetnemu `ivljenju v na{i
ob~ini. Predvsem pa se bomo v partnerstvu skupaj zavzemali za razvoj ob~ine Lukovica. V prihodnost
zremo z optimizmom, saj v na{e vrste vstopajo novi ~lani, ki predstavljajo nove mo~i in nove izzive.

✍ OO SDS Lukovica 

INICIATIVNI ODBOR SDM LUKOVICA

Slovenska demokratska mladina Lukovica je po ustanavljanju `e
naredila prve korake na svoji novi poti. Na prazni~ni dan, 27. aprila,
ko je bil v Lukovici vsakoletni Peregrinov sejem, se je SDM Lukovica
predstavila javnosti. Pri~eli so zbirati podpise v podporo hitrej{emu
pristopu  operaterjev in lokalne skupnosti, da se zbudi iz zaspanosti
na podro~ju telekomunikacij, saj ~as in denar be`ita mimo nas. V
dveh urah so zbrali 120 podpisov, ob~ani so s tem pokazali, da si
mo~no `elijo in zaslu`ijo bolj{i dostop do telekomunikacij. Ve~ina jih
je `e do`ivela presene~enje, ko je operater ponujal svoje storitve in
ob tem zagotavljal, da je v na{i ob~ini  mogo~e vsakemu
gospodinjstvu zagotoviti telefon, internet in kabelsko TV (t. i.
troj~ek). A ko je pri{el do na{e po{te, je ugotovil, da imamo
premajhne zmogljivosti po{tnih central, ki ponujajo dober dostop le
do oddaljenosti enega kilometra. Tu pa se je zgodba kon~ala za
tiste, ki smo oddaljeni ve~ kot en kilometer od centrale. Potrebno bo
posodobiti in raz{iriti mo`nosti za vse ob~ane, ne samo za
privilegirane znotraj kilometrskega kroga. Podpise bodo mladi
oddali na ob~ino, o akciji pa bodo obvestili tudi operaterje, ki so
pripravljeni financirati tak projekt.
V soboto 5. 5. 2007 je na Viru v [portnem parku potekala prva liga
turnirja SDM v malem nogometu. Na tekmovanje se je prijavila
tudi ekipa SDM Lukovica-Rokovnja~i. Turnirja se je udele`ilo {est
ekip, zmagali so SDM Ribnica, drugi so bili SDM Lukovica-
Rokovnja~i, tretji pa SDM Kamnik. Ve~ o sami SDM ligi si lahko
preberete na internetni strani SDM www.sdm.si .
Sedaj potekajo priprave na letne {portne igre SDS, ki bodo 26.
maja v Celju. OO SDS Lukovica se bo iger udele`il z ekipo v malem
nogometu, ko{arki, namiznem tenisu, {ahu in krosu. Vedno ve~
mladih pristopa v SDM, saj sogla{ajo z ’Danes za jutri. Za mlade,
ki gradijo svoj bolj{i svet.’

✍ Danilo Kastelic 

Turnir SDM v malem nogometu v [portnem parku na Viru

Zbiranje podpisov na Peregrinovem sejmu

Danilo Kastelec, predsednik OO SDS Lukovica
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Novi
ravnatelj/-
ica {ole 

VV  ~~eettrrtteekk,,  1100..  55..,,  ssmmoo  iimmeellii  iizzrreeddnnoo  sseejjoo  oobb~~iinnsskkeeggaa
ssvveettaa  zz  eeddiinnoo  tteemmoo::  oobbrraavvnnaavvaa  iinn  sspprreejjeemm  mmnneennjjaa  hh
kkaannddiiddaattuurrii  kkaannddiiddaattoovv  zzaa  rraavvnnaatteelljjaa  OO[[  JJaannkkaa
KKeerrssnniikkaa  BBrrddoo..
Uvodoma bi se najprej zahvalili dosedanjemu delu
ravnateljice Zdenke Pengal. Na mestu
ravnateljice se je izkazala predvsem z uvedbo
devetletke, vrtca, urejale so se podru`nice, igri{~a
... Mnogo dobrega seveda ostane pozabljenega ...
Socialni demokrati nismo pozabili, vemo, da je
bila {ola v mandatu ge. Pengal pod najbolj{im
vodstvom, za kar se ji, Vam, najlep{e
zahvaljujemo.
Prijavljeni kandidati, ki so izpolnjevali razpisne
pogoje:
- Rok Poga~ar
-   Boris Hartman
- Janez Peterlin
- Karlina Strehar
- Viktor Jemec

Zavedati se moramo, da imajo vsi kandidati
ustrezno izobrazbo, izku{nje ter predvsem znanje
za vodenja tako pomembnega zavoda. Ravnatelj
pa je lahko samo najbolj{i.
Socialni demokrati smo podporo odklonili trem
kandidatom, predvsem  zaradi teolo{ke izobrazbe,
ter temu primernega programa vodenje osnovne

{ole. Mogo~e za koga  krivi~no, vendar menimo,
da teolog ne more neodvisno od religije in cerkve
voditi javnega zavoda, {e posebej ~e je ta
osnovno{olski.
Tehtanja med Karlino Strehar ter Viktorjem
Jemcem je bilo konec po predstavitvi njunega
programa. 
Menimo, da je Viktor Jemec najbolj{i kandidat.
Tudi na seji ob~inskega sveta je dobil ve~insko
podporo 13 svetnikov od 15 prisotnih.
G. Jemec je po izobrazbi diplomiran in`enir
strojni{tva in je magister strojni{tva, ima naziv
svetnika, bogate izku{nje ter  najbolj{e reference
izmed vseh kandidatov. Predvsem ima rad delo z
mladimi, ve~ kot desetletje je vodil {ahovsko
dru{tvo, je ~lan dru{tva inovatorjev, mentor
u~encem, ki se udele`ujejo razli~nih dr`avnih
tekmovanj.

Predvsem zaradi strokovnega znanja ter veselja
do dela z mladimi upamo, da bo g. Jemec dobil
podporo tudi na svetu star{ev ter v u~iteljskem
zboru. 
Zaradi rokov oddaje ~lankov danes tega  {e ne
vemo. Dejstvo, da je mnenje ob~inskega sveta
ve~insko, ni merilo za izbor, saj ni zavezujo~e za
ostale organe, ki  vplivajo na izbor ravnatelja.
Bi pa opozorili, da mora novi ravnatelj takoj
spro`iti ustrezne postopke za odstranitev
azbestne kritine ter poskusnega nasada
Kmetijskega in{tituta v neposredni bli`ini (le nekaj
metrov zahodno) od {ole. Socialni demokrati
bomo pri saniranju aktivno sodelovali in vabimo
tudi ostale, saj gre za vpra{anje zdravja na{ih
mal~kov. 

✍  Za OO SD Lukovica
Gregor Bajde  

Razvoj komunalne infrastrukture v ob~ini Lukovica
do leta 2015
Pod imenom komunalna infrastruktura imam v mislih predvsem izvajanje in izgradnjo infrastrukture za
obvezne javne slu`be: vodooskrbo, ~i{~enje in odvajanje odplak, ravnanje z odpadki ter ob~inske ceste.
Evropska direktiva na podro~ju obveznih javnih slu`b je jasna. Ob~ina mora do leta 2015 zagotoviti vsem
ob~anom pitno vodo, naselja  z ve~ kot 50 P. E. ustrezno kanalizirati ter re{iti vpra{anje ravnanja z odpadki
- dolgoro~no. Skratka, ob~ine so dol`ne poskrbeti za zdravo, ~isto in predvsem varno okolje. Malo manj
jasna pa je direktiva glede pridobivanja sredstev za te namene.
V praksi to pomeni, da mora koncesionar, v tem primeru Javno komunalno podjetje Prodnik d.o.o., prevzeti
v upravljanje in izvajanje vse vodohrane in vodna zajetja ter zagotoviti ustrezno in redno distribucijo vode
vsem ob~anom. Prav tako je potrebno urediti ~i{~enje in odvajanje odplak v vseh naseljih, kjer je ve~ kot
50 prebivalcev. Velika te`ava je tudi pri ravnanju z odpadki. Celje je edini regijski center za ravnanje z
odpadki, ki je pripravljen sprejemati komunalne odpadke iz biv{ih ob~in Dom`ale. Vsaj kratkoro~no.
Dolgoro~no pa mora problematiko re{evanja z odpadki re{evati regija, ki pa je, `al, {e ni. Mnogi so
mnenja, da bi morali v ob~ini Lukovica sami zagotoviti ustrezno ravnanje z odpadki. O tem velja premisliti,
saj bo cena za odvoz in deponiranje z odpadki v prihodnjem letu kar nekajkrat vi{ja. To~ne kalkuklacije
izvajalec javne slu`be Prodnik d.o.o {e ni izdelal.
Ob vsem tem ostaja predvsem veliko nejasnosti glede financiranja. Ob~ina z lastnimi sredstvi v osmih
letih nikakor ne more zagotoviti sredstev za financiranje komunalnega opremljanja, predvsem izgradnje
komunalne infrastrukture. 
Z lastnimi sredstvi  ob~ina lahko izgradi maksimalno 15 % potrebnih investicij. Vsaj {tiri leta bi morali
’{parati’ za izgradnjo lo~enega odvajanja odplak na Prevojah ... Pa {e za~eli ne bi dobro. Vsekakor s
tak{nim tempom nikakor, tudi v desetletjih, ob~ina finan~no ne bi uspela pokriti potrebnih investicij.
Moramo pa komunalno opremiti ob~ino do leta 2015 ... 
Socialni demokrati Lukovica smatramo, da so evropska nepovratna sredstva edini mo`ni finan~ni vir za
realizacijo `e omenjenih projektov. Tu bomo ponudili pomo~ ob~inski upravi, pomagali pri organizaciji ter
predvsem kandidaturi za evropska  sredstva, seveda v dogovoru z ob~insko upravo.

✍ Grega Bajde 

Slamnikarska 1a, 1230 Dom`ale

01/724 84 20

Marko Lon~ar 041/785-735

Barbara Lon~ar 031/209-501

Milan [inkovec 031/303-033

Janez Vrankar 041/697-971

Per Janez 041/988-961

te~aj CPP 
18. 6. 2007
ob 18. uri

AAKKTTUUAALLNNOO
Zadnja novica iz O[ Janko
Kersnik Brdo

Med petimi kandidati, ki so kandidirali delovno mesto
ravnatelja, je bil na svetu {ole v sredo, 16. maja, na Brdu
izvoljen g. Janez Petrlin. Po {e neuradnih podatkih je
dobil najve~ glasov na javnem glasovanju. Glasovali so
predstavniki osnovne {ole, sveta star{ev in ustanovitelja
Ob~ine Lukovica. Sedaj mora dati svoje mnenje {e
Ministrstvo za {olstvo in {port. Verjetno bo tudi tam
dobil pozitivno soglasje. Za`elimo mu uspe{no delo na
novem delovnem mestu. Bolj obse`no bomo pisali o tem,
ko dobimo {e zadnjo potrditev.

✍  Danilo Kastelic
Janez Peterlin med javno predstavitvijo
programa v O[ Janka Kersnika na Brdu 
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MMee{{aannii  ppeevvsskkii  zzbboorr  
[[EENNTTVVII[[KKII  ZZVVOONN

vabi 

vse zveste poslu{alce in ljubitelje

petja na

LETNI KONCERT

v soboto, 9. junija 2007, ob 20. uri
v KD Antona Martina Slom{ka

v [entvidu pri Lukovici

Gostje:

Komorni mo{ki pevski zbor ZVON iz

Jakobskega Dola

Pridite in pre`ivite lep ve~er 

v na{i dru`bi!

VVAABBIILLOO

KS BLAGOVICA vabi v petek, 1155..

jjuunniijjaa,,  na vveelliikkoo  vvrrttnnoo  vveesseelliiccoo na

novem nogometnem igri{~u v

Blagovici, ss  pprrii~~eettkkoomm  oobb  2200..  uurrii. 

Zabavala vas bo skupina

Gamsi.

Pred veselico vas Dru{tvo

pode`elske mladine Blagovica ob

svoji 10. obletnici vabi na {portno

kme~ke igre s pri~etkom ob 17.30.

Prijave na tel. {t.: 031 694 245 (Miha).

Lepo vabljeni!

MOTORIST ZA
@IVLJENJE

MK Rokovnja~i in Izbrani vabita ~lane in

prijatelje, da se nam pridru`ite pri ~astnem

dejanju -  krvodajalski akciji MOTORIST ZA

@IVLJENJE.

Krvodajalska akcija bo v ponedeljek, 4.

junija, ob 10. na Zavodu RS za transfuzijsko

medicino v Ljubljani. Zbor za skupni odhod

ob 9.30 pred brunarico MK Va{ki Boysi (ob

izvozu AC - Dom`ale).

MEDDRU[TVENI ODBOR KAMNI[KO
BISTRI[KEGA OBMO^JA IN PLANINSKO

DRU[TVO KAMNIK

vas VABITA na

17. NO^NI
ROKOVNJA[KI POHOD

26. in 27. maja

{tart: pred gosti{~em GP Trojane
d.d. na Trojanah 26. marca ob

20.30.
cilj: ^rnivec - Gosti{~e GTC 902

^rnivec

Nasvidenje na pohodu!

’PUSTI ME! NAJ POKA@EM, DA ZMOREM!’
U~enci s posebnimi potrebami iz 52 slovenskih osnovnih {ol tekmujejo v disciplinah atletike. 

V tem {olskem letu je po Sloveniji potekalo osem podro~nih tekmovanj, 25. maja bo na atletskem
stadionu v Dom`alah za te u~ence finalno, `e 39. dr`avno prvenstvo v atletiki. Med 9. in 13. uro bo
pribli`no 250 u~encev tekmovalo v skokih v daljino in vi{ino, metu `ogice in teku (60, 300, 1000, 4 x 100
m). 
V sodelovanju z Ministrstvom za {olstvo in {port in pod pokroviteljstvom Ob~ine Dom`ale je organizator
Osnovna {ola Roje (www.roje.si). 
Tekmovanje bo potekalo v duhu; “Va`no je sodelovati, ne zmagati”. Atletsko tekmovanje je za u~ence
prilo`nost, da sebi poka`ejo, da zmorejo, za kar se u~itelji v osnovnih {olah skupaj s star{i {e posebno
prizadevamo. 

O tem dr`avnem tekmovanju bomo {e poro~ali.
✍  [tefan Petkov{ek

Ob~ina Lukovica, Stari trg 1, 1225 Lukovica, objavlja prosto delovno mesto

VOZNIKA - PREVOZ [OLOOBVEZNIH OTROK
za dolo~en ~as 2 mesecev s polovi~nim delovnim ~asom in z mo`nostjo sklenitve delovnega razmerja za nedolo~en ~as

Pogoji:
- poklicna izobrazba tehni~ne smeri
- 1 leto delovnih izku{enj
- aktivno znanje slovenskega jezika
- vozni{ki izpit B kategorije

Vloge z dokazili o izpolnjevanju pogojev po{ljite najkasneje do 20. junija 2007 na naslov: OObb~~iinnaa  LLuukkoovviiccaa,,  SSttaarrii  ttrrgg  11,,  11222255  LLuukkoovviiccaa. Izbrani kandidat bo
sklenil delovno razmerje predvidoma v za~etku meseca septembra 2007.
Vse dodatne informacije dobite pri svetovalki `upana za dru`bene in dru{tvene dejavnosti, Mojci Cerar (tel.: 7296-310).
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80 let  PGD KRA[NJA

PGD Kra{nja praznuje v letu 2007 ssvvoojjoo

8800--lleettnniiccoo  ddeelloovvaannjjaa. Ob tej priliki se `elim

zahvaliti vsem ~lanom na{ega dru{tva,

kakor tudi vsem ostalim krajanom za vso

dosedanjo pomo~. Proslava 80 - letnice bo v

nedeljo, 24. junija 2007. @e sedaj vabimo

vse simpatizerje gasilcev, da se nam

pridru`ijo na proslavi.

Na{e dru{tvo je bilo ustanovljeno 1927. leta.

Od takrat naprej so se kra{enjski gasilci

trudili, da si ustvarijo materialne pogoje za

delo kakor tudi potrebno znanje. Danes se

lahko pohvalimo, da nam je uspelo zgraditi

potrebne prostore za shranjevanje opreme,

poleg tega pa smo zagotovili {e prostore za

potrebe krajanov, da niso ostali brez

prepotrebne trgovine v vasi. Tudi za osebno

opremo gasilcev skrbimo, vendar je na tr`i{~u

vedno ve~ nove  opreme, sku{amo slediti tem

novostim, kolikor je v na{i mo~i.

Na{a `elja je, da v nekaj letih zamenjamo {e

gasilsko vozilo, ki bi imelo v vozilu tudi

manj{o cisterno.

[e enkrat ~estitam na{im gasilcem za visok

jubilej.

Brane Mo~nik, predsednik PGD Kra{nja

Ustanovitev dru{tva lastnikov gozdov
Z razvojem trga, vse ve~jo konku-
ren~nostjo, novimi na~ini razdeljevanja
evropskih sredstev  za sofinanciranje
pode`elja so lastniki gozdov pred
novimi izzivi. Do sedaj so bili lastniki
prepu{~eni  lastni iznajdljivosti pri
prodaji lesa, gospodarjenju z gozdom
in izvedbi del. Poslu{amo, kako se
povezujejo podjetja, banke, vse z
namenom, da bi la`je pre`iveli na trgu.

Bogate in pozitivne izku{nje pri
povezovanju ima sosednja Avstrija.
Tam se je proces intenzivnej{ega
povezovanja lastnikov gozdov za~el po
vstopu dr`ave v Evropsko unijo. Ravno

v povezovanju so videli prilo`nost in mo`nost, da la`je in bolj uspe{no pridobivajo razli~na sredstva iz EU, pa
tudi dr`avna in de`elna sredstva.

Kak{ne so prednosti in vzroki za povezovanje lastnikov gozdov?
1. Prvi in najpomembnej{i vzrok povezovanja je, da lastniki la`je in bolje tr`ijo lesne sortimente. Z ve~jimi

koli~inami lesa la`je dobijo kupca, lahko si na ta ra~un izposlujejo bolj{e cene. Izku{nje iz Avstrije
dokazujejo, da lastniki na ta na~in iztr`ijo 5-10 % ve~, kot ~e bi les prodajal vsak sam. Preko zdru`enj je
tudi la`je spremljati razmere na lesnem trgu (bolj{a informiranost in sugestije po se~nji dolo~enih vrst
lesa).

2. Preko zdru`enj je la`ja tudi izvedba del, saj je la`je dobiti izvajalca in pod bolj ugodnimi pogoji, ~e je
koli~ina za posek ve~ja. Posledi~no je tudi izkori{~enost strojev ve~ja.

3. La`ja je tudi organizacija raznih izobra`evanj, saj je ciljna publika znana, pa tudi program izobra`evanj je
la`je izvesti, ker se prilagaja `eljam ~lanov.

4. La`ja je komunikacija z dr`avnimi organi.
5. Zastopanje ~lanov pri prostorskem planiranju in ve~jih posegih v prostor.
6. Skupna nabava strojev, opreme in literature pod ugodnej{imi pogoji.
7. Pridobivanje dr`avnih sredstev in sredstev EU za gospodarjenje z gozdovi je la`je in bolj u~inkovito. V

Avstriji je vi{ina subvencije vi{ja, ~e jo uveljavljajo lastniki preko dru{tev. 
8. La`je in bolj u~inkovito zastopanje ~lanov pri izdelavi gozdnogospodarskih in gozdno gojitvenih na~rtov.
9. Popularizacija podro~ja, kjer dru{tvo deluje. 

Zato smo se tudi pri nas odlo~ili, da ustanovimo dru{tvo lastnikov gozdov. Novo dru{tvo bo zdru`evalo
lastnike gozdov na podro~ju ob~in Dom`al, Morav~, Lukovice, Meng{a, Trzina in Dola pri Ljubljani. Dru{tvo
se bo imenovalo Dru{tvo lastnikov gozdov TISA - Dom`ale. Ve~ informacij lahko dobite pri Viktorju Matjanu
tel. 040 212 661 in Andreju @agarju 041 657 232.

✍ Andrej @agar

Spomin na misijonarja Francija Pavli~a
V dnevih, ko so bili ~asopisi polni novi~k o obletnici smrti pape`a Janeza Pavla II., so se le redki spomnili
obletnice odhoda v O~etovo hi{o na{ega rojaka misijonarja Francija Pavli~a. V verskem tedniku Dru`ina smo
lahko zasledili zahvalo ob obletnici smrti. ^eprav Francija ni ve~ med nami, se ga mnogi spominjamo s
pomo~jo njegovemu misijonu {e sedaj. V oktobru 2006 smo imeli prilo`nost prisluhniti dogajanjem na
misijonu San Miguel De Italque v Boliviji. Pri nas sta se mudila Fernando Sanchez in Cyrill de Nanteiuil, ki
sedaj vodita misijon. Kako ponosni so na delo, ki ga je pri~el Franci, nam dokazuje zgo{~enka z njegovim
delom v daljni Boliviji. Zato je prav, da njegovo delo ne zastane zaradi premajhne pomo~i. 
V oktobru je Andrej Burja predal misijonarjem znesek, zbran z zbiranjem starega papirja. Vendar to {e ni
vse - poleg papirja in znamk se nekaj sredstev zbere tudi v Skladu misijonarja Francija Pavli~a in vse to {e
kako prav pride tam dale~ in visoko v Boliviji. Zato ob obletnici njegove smrti hvala vsem tistim, v katerih
{e `ivi, saj s svojimi darovi, pa naj bo to kilogram ~asopisnega papirja, nekaj znamk, molitvena ali finan~na
pomo~, pomagate, da spomin na na{ega rojaka `ivi nekje dale~ veliko bolj kakor doma. Videti bi morali, s
kak{nim ponosom je o delu pokojnega spregovoril misijonar Fernando in kako lepo nas je pozdravil v
sloven{~ini. Tudi zaradi tega je vredno pomagati Francijevim Ajmarom, pri katerih je pustil del svojega
`ivljenja in globok pe~at slovenske zagnanosti in ljubezni do Boga ter bli`njega. Tam visoko v gorah Bolivije

je bil je pravi ambasador Slovenije. Zato danes iz O~etove hi{e gleda na nas, kako skrbimo za to, kar smo skupaj ustvarili. 
Drago Juter{ek 
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V SPOMIN

Eno leto je minilo na prvega

maja, ko si od{el na tvoj

priljubljeni Stor`i~, a se od

tam nisi ve~ vrnil.

Vedno v mislih pri tebi tvoja

dru`ina, star{i ter ostalo

sorodstvo.

Iskrena hvala vsem, ki se te

spominjajo in ti prina{ajo

cvetje ter pri`igajo sve~e.

ZZAAHHVVAALLAA
V 82. letu starosti nas je zapustil na{ dragi mo`, o~e, stari

o~e, brat in stric

IIVVAANN  VVRRAANNKKAARR
ss  PPrreevvoojj  pprrii  [[eennttvviidduu

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, sodelavcem,
prijateljem in znancem, ki ste nam v te`kih trenutkih pomagali ter
nam stali ob strani. Zahvaljujemo se vam za vsa izre~ena so`alja,

cvetje, sve~e ter darovane svete ma{e.
Najlep{a hvala g. `upniku Andreju Svetetu za lep govor ter
ma{ni obred. Zahvaljujemo se tudi g. Marjanu Lobodi iz ZD

Lukovica, prapor{~akom, pevcem za ganljivo petje ter Pogrebni
slu`bi Vrban~i~.

Iskrena hvala vsem, ki ste ga imeli radi in ga v tako velikem
{tevilu pospremili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi

Tiho, potiho si bole~ino

trpel,

kot skromno `ivljenje ves

~as si `ivel.

Zdaj re{en vseh si bole~in,

zapu{~a{ lep, vendar bole~

spomin.

ZZAAHHVVAALLAA
V 62. letu starosti nas je zapustila na{a draga `ena, mama,

sestra, teta in stara mama

IIVVAANNAA  PPOOGGAA^̂AARR
rroojjeennaa  BBrreezznniikk  iizz  ZZllaatteeggaa  PPoolljjaa  22

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom,
sodelavcem, prijateljem in znancem za izre~ena so`alja,

darovano cvetje in sve~e.
Najlep{a hvala g. `upniku iz Brda pri Lukovici za lep ma{ni

obred ter vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.
Posebna zahvala g. Mo~niku Francu za lep govor.

Mo` Polde ter vsi njeni

Srce tvoje ve~ ne bije,
bole~ine ve~ ne trpi{,

nam pa `alost srca trga,
solza lije iz o~i.

Dom je prazen in oto`en,
ker te ve~ med nami ni.

VV  SSPPOOMMIINN

Bole~ spomin je na 2. junija 2006, ko nas je nepri~akovano in
brez slovesa za

vedno zapustil na{ ljubljeni mo`, ati, dedek, tast, stric, brat in
svak

VVIIKKTTOORR  ZZUUPPAANN^̂II^̂
ss  PPrreevvoojj  113322  pprrii  LLuukkoovviiccii

Hvala vsem, ki se ga spominjate, pri`igate sve~e in z lepimi
mislimi postojite ob njegovem grobu.

Vsi njegovi

Srce tvoje ve~ ne bije,
bole~ine ne trpi{,

nam pa `alost srca trga,
solza lije iz o~i.

Dom je prazen in oto`en,
ker tebe ve~ med nami ni.
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